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Protokół 

z sesji Rady Miejskiej w Radzyminie 

z dnia 27 września 2021 r.  
 

 

 

Proponowany porządek obrad: 

1. Otwarcie Sesji. 

2. Przyjęcie porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji.  

4. Podjęcie uchwał: 

1) w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego 

Radzymina Etap 8 – część B; 

2) w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego dla części obrębów Łąki i Cegielnia oraz części obrębów 01-09 i 02-

01 w Radzyminie; 

3) w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego dla części obrębów 02-03 i 03-02 w Radzyminie; 

4) w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego dla północnej części obrębu Nadma wzdłuż gazociągu wysokiego 

ciśnienia;  

5) w sprawie nadania nazwy drodze wewnętrznej na terenie gminy Radzymin, obręb 

Dybów Kolonia; 

6) w sprawie wyrażenia zgody na wydzierżawienie nieruchomości ; 

7) w sprawie wyrażenia zgody na odpłatne nabycie nieruchomości;  

8) w sprawie wyrażenia zgody na odpłatne nabycie nieruchomości;  

9) w sprawie zaliczenia drogi do kategorii dróg gminnych; 

10) w sprawie zmiany w składzie Komisji Sportu, Turystyki i Rekreacji Rady Miejskiej 

w Radzyminie; 

11) w sprawie zmiany uchwały budżetowej Gminy Radzymin na rok 2021; 

12) w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Radzymin na lata 2021-

2030. 

5. Informacja o działalności Burmistrza w okresie między sesjami. 

6. Realizacja wniosków z poprzedniej Sesji. 

7. Wolne wnioski i informacje. 

8. Zamknięcie sesji. 

 

1. Otwarcie Sesji. 

Posiedzenie otworzył Przewodniczący Rady Miejskiej Piotr Rembelski, powitał radnych  

i przybyłych gości. Poinformował, że sesja odbywa się formie zdalnej.  

 

2. Przyjęcie porządku obrad. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Piotr Rembelski odczytał porządek obrad. Nie zgłoszono 

wniosków do porządku obrad. 

 

Głosowano w sprawie: 
przyjęcie porządku obrad.  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 17, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 
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Wyniki imienne: 

ZA (17) Elżbieta Darka, Zbigniew Jabłoński , Tadeusz Jędrasik, Agnieszka Kacprzak, Ewelina 

Kostrzewa, Agnieszka Krawucka, Izabela Paciorek, Małgorzata Puzio Miękus, Piotr 

Rembelski, Wiesław Solarz, Katarzyna Stokowska, Monika Sztuka-Brzezińska, Przemysław 

Śledź , Tomasz Wąsik , Mariusz Wilkowski , Elżbieta Wołynko, Ewa Wnuk 

NIEOBECNI (4) 

Marek Brodziak, Leszek Jankowski , Ewa Kowalska, Agnieszka Oniszk-Stachyra  

 

3. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Piotr Rembelski powiedział, że protokoły były przesłane 

radnym drogą e-mailową oraz były dostępne w Biurze Rady. Nie ma zgłoszeń do protokołu, 

zatem proszę o uruchomienie głosowania w sprawie przyjęcia protokołu i oddanie głosu. 

 

Głosowano w sprawie: 
przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji. 

 

Wyniki głosowania 
ZA: 17, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

Wyniki imienne: 

ZA (17) Elżbieta Darka, Zbigniew Jabłoński , Tadeusz Jędrasik , Agnieszka Kacprzak , Ewelina 

Kostrzewa, Agnieszka Krawucka, Izabela Paciorek, Małgorzata Puzio Miękus, Piotr 

Rembelski, Wiesław Solarz, Katarzyna Stokowska, Monika Sztuka-Brzezińska, Przemysław 

Śledź , Tomasz Wąsik , Mariusz Wilkowski , Elżbieta Wołynko, Ewa Wnuk 

NIEOBECNI (4) Marek Brodziak, Leszek Jankowski , Ewa Kowalska, Agnieszka Oniszk-

Stachyra  

 

4. Podjęcie uchwał: 

 

1) w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego 

Radzymina Etap 8 – część B; 

 

Pani projektant powiedziała, że ten plan został określony jako etap 8 - cześć B, cześć A została 

uchwalona pod koniec zeszłego roku. Obszar został podzielony ze względu na spodziewaną 

większą ilość uwag, chodziło o to, aby część A mogła być wcześniej procedowana i tak się też 

stało. W tej chwili część B, całość terenu to był trójkąt pomiędzy ulicą Wołomińską, ulicą 

Korczaka i trasą szybkiego ruchu i w tej chwili ta część południowa plus niewielki  fragment 

obejmuje część B, ten teren przeznaczony jest pod zabudowę mieszkaniową, przy czym jest 

ona zróżnicowana, mamy zabudowę wielorodzinną, to jest kolor brązowy oznaczony 

symbolem MW, symbolem MWU to są tereny zabudowy wielorodzinnej razem z 

towarzyszącymi usługami. Od strony wschodniej mamy głównie zlokalizowane usługi, kolor 

czerwony i kolor w paski to zabudowa mieszkaniowa jednorodzinna z usługami bądź zabudowa 

jednorodzinna bez usług. Ten obszar objęty jest dziś obowiązującym miejscowym planem, 

natomiast plan ten podlega weryfikacji zarówno w zakresie przeznaczenia, uszczegółowienia 

jak  również parametrów. Wzdłuż ropociągów jest wyznaczony teren zielony, to jest teren, 

który obejmuje takie poszerzenie, na którym dzisiaj występuje gęste zadrzewienie. Projekt 

planu był wykładany dwukrotnie do publicznego wglądu. W czasie pierwszego wyłożenia 

złożono 7 uwag, w czasie drugiego wyłożenia złożono 6 uwag, z tym, że te uwagi miały 

podpunkty, wiec w rzeczywistości tych uwag było więcej. Część uwag została uwzględniona, 

te które są nieuwzględnione są załączone w załączniku do planu i te powinny być przedmiotem 

głosowania przez radnych. Te nieuwzględnione uwagi dotyczą różnej problematyki, bo 
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zarówno układu komunikacyjnego, powiązania układów części wschodniej i zachodniej, 

dotyczą zasięgu poszczególnych terenów usługowych, takich jak chociażby teren usługowy, 

gdzie wnioskowano o rozszerzenie funkcji mieszkaniowej. Również dotyczą przeznaczenia 

terenu,  była propozycja żeby nie wyznaczać części zielonej i przeznaczyć  teren pod tereny 

usługowe, te tereny zieleni były przewidziane w dziś obowiązującym planie, bądź propozycja 

innej funkcji w części zabudowy mieszkaniowej wielorodzinnej usługowej łącznej z brakiem 

zgody na układ komunikacyjny, który został już uchwalony w części A. Stąd ta uwaga jest 

nieuwzględniona, pojedyncze uwagi dotyczą parametrów bądź  przeprowadzenia dodatkowych 

ciągów pieszych, które są niemożliwe do przeprowadzenia ze względów, albo na istniejące 

zagospodarowanie, uwaga która dotyczyła w tej części wyznaczenia tego ciągu bądź 

wyznaczenia dodatkowych ciągów w ramach terenów inwestycyjnych, one są proponowane do 

odrzucenia, te ciągi mogą powstać dopiero, jak będzie podjęta decyzja w jaki sposób te tereny 

będą zorganizowane, sztywne wyznaczanie tych ciągów  ogranicza możliwości inwestowania 

na tym terenie. Główną osią kompozycyjną tego terenu jest ciąg pieszy, który  łącząc tereny 

zielone przechodzi w stronę kościoła, po obydwu stronach mamy teren przeznaczony pod 

usługi. To tyle jeśli chodzi o dyspozycję funkcjonalno - przestrzenną i charakter złożonych 

uwag. Część z tych uwag w pierwszym i drugim wyłożeniu się powtarza, natomiast częściowo 

pojawiają się nowe uwagi, to, co było możliwe, zostało uwzględnione, w tej chwili 

przedstawiamy te uwagi, które nie zostały uwzględnione.  

 

Przewodniczący Rady Piotr Rembelski zapytał czy do tej części ogólnej są jakieś pytania 

Państwa Radnych.  

 

Radny Tomasz Wąsik powiedział, że na ropociągu po jednej stronie jest kolor zielony a na 

drugiej nie ma, czym to czym jest spowodowane.  

 

Pani Projektant odpowiedziała, że tutaj są wrysowane dokładnie strefy, one są zwymiarowane 

i jak widać na tym rysunku w przybliżeniu te strefy są na jedną i na drugą stronę wyznaczane. 

Również strefy są wyznaczone w ramach terenów usługowych, ponieważ na usługowych jest 

możliwość urządzenia w zbliżeniu obiektów kubaturowych, tutaj mamy te obiekty kubaturowe 

ograniczone linią zabudowy ale w wykorzystaniu dla parkingów w bliskim sąsiedztwie także 

tutaj ta strefa jest wyznaczona w ramach terenów usługowych, natomiast jeśli chodzi  

o zabudowę mieszkaniową, to  zabudowa mieszkaniowa nie może się tutaj zbliżać, stąd tutaj są 

tereny zieleni, ten teren zieleni był w poprzednim planie, w tekście planu Państwo macie 

warunki dla obowiązujących poszczególnych strefach, jest kilka tych stref wyznaczonych.  

 

Głosowano wniosek w sprawie: 
1. Brak zgody na poprowadzenie dróg publicznych 3KD-D i 5KD-D przez działki 58/5 i 58/6 

w obrębie 05-05, w związku z prowadzeniem gospodarstwa rolno-ogrodniczego na tym terenie. 

Realizacja dróg spowoduje całościową likwidację gospodarstwa, ponieważ zostaną 

zablokowane dojazdy do tuneli, dojazdy maszyn i wiele innych.  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 0, PRZECIW: 17, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

PRZECIW (17) Elżbieta Darka , Zbigniew Jabłoński , Tadeusz Jędrasik , Agnieszka Kacprzak 

Ewa Kowalska, Agnieszka Krawucka, Agnieszka Oniszk-Stachyra, Izabela Paciorek, 

Małgorzata Puzio Miękus, Piotr Rembelski, Wiesław Solarz, Katarzyna Stokowska , Monika 

Sztuka-Brzezińska , Przemysław Śledź , Mariusz Wilkowski , Ewa Wnuk, Elżbieta Wołynko  

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) Tomasz Wąsik  
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BRAK GŁOSU (1) Ewelina Kostrzewa  

NIEOBECNI (2) Marek Brodziak , Leszek Jankowski  

 

Głosowano wniosek w sprawie: 
2. Zwiększenie maksymalnego wskaźnika intensywności zabudowy z 0,8 do 1,05, co umożliwi 

efektywne wykorzystanie posiadanego terenu i przyczyni się do podwyższenia efektywności 

przyszłych przedsięwzięć budowlanych.  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 0, PRZECIW: 18, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

PRZECIW (18) Elżbieta Darka , Zbigniew Jabłoński, Tadeusz Jędrasik , Agnieszka Kacprzak 

Ewa Kowalska, Agnieszka Krawucka, Agnieszka Oniszk-Stachyra, Izabela Paciorek, 

Małgorzata Puzio Miękus, Piotr Rembelski, Wiesław Solarz, Katarzyna Stokowska, Monika 

Sztuka-Brzezińska, Przemysław Śledź, Tomasz Wąsik, Mariusz Wilkowski, Ewa Wnuk, 

Elżbieta Wołynko 

BRAK GŁOSU (1) Ewelina Kostrzewa 

NIEOBECNI (2) Marek Brodziak , Leszek Jankowski  

 

Głosowano wniosek w sprawie: 
3.1 Ustalenie jako ogólnodostępnych wyznaczonych na rysunku planu „głównych ciągów 

pieszych” wraz ze wskazaniem minimalnej szerokości ciągu 3 m, a także określeniem 

dopuszczenia ruchu rowerowego w ich obrębie. Alternatywnie przekształcenie ich w nowe 

tereny – publiczne ciągi piesze KP (z dopuszczeniem ruchu rowerowego) o szerokości min. 3 

m.  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 0, PRZECIW: 18, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

PRZECIW (18) Elżbieta Darka , Zbigniew Jabłoński, Tadeusz Jędrasik, Agnieszka Kacprzak 

Ewa Kowalska, Agnieszka Krawucka, Agnieszka Oniszk-Stachyra, Izabela Paciorek, 

Małgorzata Puzio Miękus, Piotr Rembelski, Wiesław Solarz, Katarzyna Stokowska , Monika 

Sztuka-Brzezińska, Przemysław Śledź, Tomasz Wąsik , Mariusz Wilkowski, Ewa Wnuk, 

Elżbieta Wołynko 

BRAK GŁOSU (1) Ewelina Kostrzewa  

NIEOBECNI (2) Marek Brodziak , Leszek Jankowski  

 

Głosowano wniosek w sprawie: 
3.2 Wyznaczenie ogólnodostępnego ciągu pieszego (z dopuszczeniem ruchu rowerowego) 

łączącego drogi 1KD-L i 4KD-D przez tereny 2MW/U, 3MW/U i 5ZP, pośrodku długości 

terenu wzdłuż 1KD-L i 4KD-D. 

 

Wyniki głosowania 
ZA: 0, PRZECIW: 18, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

PRZECIW (18) Elżbieta Darka , Zbigniew Jabłoński , Tadeusz Jędrasik , Agnieszka Kacprzak 

Ewa Kowalska, Agnieszka Krawucka, Agnieszka Oniszk-Stachyra, Izabela Paciorek, 

Małgorzata Puzio Miękus, Piotr Rembelski, Wiesław Solarz, Katarzyna Stokowska, Monika 

Sztuka-Brzezińska, Przemysław Śledź, Tomasz Wąsik, Mariusz Wilkowski, Ewa Wnuk, 

Elżbieta Wołynko 
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BRAK GŁOSU (1) Ewelina Kostrzewa  

NIEOBECNI (2) Marek Brodziak , Leszek Jankowski  

 

Głosowano wniosek w sprawie: 
3.3 Wyznaczenie ogólnodostępnego ciągu pieszego (z dopuszczeniem ruchu rowerowego) 

łączącego ul. Słowackiego i ul. Tuwima, np. od strony wschodniej ul. Słowackiego 11.  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 0, PRZECIW: 18, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

PRZECIW (18) Elżbieta Darka , Zbigniew Jabłoński , Tadeusz Jędrasik , Agnieszka Kacprzak 

Ewa Kowalska, Agnieszka Krawucka, Agnieszka Oniszk-Stachyra, Izabela Paciorek, 

Małgorzata Puzio Miękus, Piotr Rembelski, Wiesław Solarz, Katarzyna Stokowska, Monika 

Sztuka-Brzezińska, Przemysław Śledź, Tomasz Wąsik, Mariusz Wilkowski, Ewa Wnuk, 

Elżbieta Wołynko 

BRAK GŁOSU (1) Ewelina Kostrzewa  

NIEOBECNI (2) Marek Brodziak , Leszek Jankowski  

 

Głosowano wniosek w sprawie: 
3.4 W §9 pkt 11 – zmiana i dodanie minimalnych limitów miejsc postojowych dla rowerów: - 

dla zabud. mieszkaniowej wielorodzinnej – równa liczbie miejsc dla samochodów, - dla zabud. 

jednorodzinnej – nie ustala się - dla zabud. usługowej – 2 razy więcej niż liczba miejsc dla 

samochodów (ewentualnie modyfikacja tej propozycji z innym – lecz nie niższym – ustaleniem 

miejsc dla rowerów). 

 

Wyniki głosowania 
ZA: 0, PRZECIW: 18, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

PRZECIW (18) Elżbieta Darka , Zbigniew Jabłoński , Tadeusz Jędrasik , Agnieszka Kacprzak 

Ewa Kowalska, Agnieszka Krawucka, Agnieszka Oniszk-Stachyra, Izabela Paciorek, 

Małgorzata Puzio Miękus, Piotr Rembelski, Wiesław Solarz, Katarzyna Stokowska , Monika 

Sztuka-Brzezińska, Przemysław Śledź, Tomasz Wąsik, Mariusz Wilkowski, Ewa Wnuk, 

Elżbieta Wołynko 

BRAK GŁOSU (1) Ewelina Kostrzewa  

NIEOBECNI (2) Marek Brodziak , Leszek Jankowski  

 

Głosowano wniosek w sprawie: 
3.5 W §13 pkt 4 dopisanie „oraz możliwości ich przekształcenia w drogi publiczne, ciągi 

pieszo-jezdne lub publiczne ciągi piesze za zgodą właścicieli”.  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 0, PRZECIW: 18, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

PRZECIW (18) Elżbieta Darka , Zbigniew Jabłoński , Tadeusz Jędrasik , Agnieszka Kacprzak 

Ewa Kowalska, Agnieszka Krawucka, Agnieszka Oniszk-Stachyra, Izabela Paciorek, 

Małgorzata Puzio Miękus, Piotr Rembelski, Wiesław Solarz, Katarzyna Stokowska, Monika 

Sztuka-Brzezińska, Przemysław Śledź, Tomasz Wąsik, Mariusz Wilkowski, Ewa Wnuk, 

Elżbieta Wołynko 

BRAK GŁOSU (1) Ewelina Kostrzewa  

NIEOBECNI (2) Marek Brodziak , Leszek Jankowski  
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Głosowano wniosek w sprawie: 
3.6 W §9 pkt 8 lit. d, f, g – ustalenie liczby miejsc postojowych dla samochodów w odniesieniu 

do powierzchni całkowitej, a nie w odniesieniu do liczby zatrudnionych, z powodu utrudnionej 

weryfikacji obecnego wskaźnika oraz możliwości celowego zaniżania danych.  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 0, PRZECIW: 17, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 2, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

PRZECIW (17) Elżbieta Darka , Zbigniew Jabłoński , Tadeusz Jędrasik , Agnieszka Kacprzak 

Agnieszka Krawucka, Agnieszka Oniszk-Stachyra, Izabela Paciorek, Małgorzata Puzio 

Miękus, Piotr Rembelski, Wiesław Solarz, Katarzyna Stokowska , Monika Sztuka-Brzezińska 

Przemysław Śledź , Tomasz Wąsik , Mariusz Wilkowski , Ewa Wnuk, Elżbieta Wołynko 

BRAK GŁOSU (2) Ewelina Kostrzewa , Ewa Kowalska  

NIEOBECNI (2) Marek Brodziak , Leszek Jankowski  

 

Głosowano wniosek w sprawie: 
4.1 Wniosek o zmianę przeznaczenia działek pod zabudowę mieszkaniową wielorodzinną lub 

zabudowę usługową (7MW/U) – ułatwi to jednolite zagospodarowanie całego terenu, ponieważ 

działki należą do jednego właściciela.  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 0, PRZECIW: 18, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

PRZECIW (17) Elżbieta Darka , Zbigniew Jabłoński , Tadeusz Jędrasik , Agnieszka Kacprzak 

Ewa Kowalska, Agnieszka Krawucka, Agnieszka Oniszk-Stachyra, Izabela Paciorek, 

Małgorzata Puzio Miękus, Piotr Rembelski, Wiesław Solarz, Katarzyna Stokowska , Monika 

Sztuka-Brzezińska, Przemysław Śledź, Tomasz Wąsik, Mariusz Wilkowski, Ewa Wnuk, 

Elżbieta Wołynko 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) Ewelina Kostrzewa  

NIEOBECNI (2) Marek Brodziak , Leszek Jankowski  

 

Głosowano wniosek w sprawie: 
4.2 W przypadku braku możliwości zaakceptowania uwagi 6.1 wniosek o zamianę terenu 

poniżej ropociągów naftowych – 7U na zabudowę mieszkaniową jednorodzinną (wolnostojącą, 

bliźniaczą, szeregową)/ zabudowę usługową – MN/MNi/U. 

 

Wyniki głosowania 
ZA: 0, PRZECIW: 19, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

PRZECIW (19) Elżbieta Darka , Zbigniew Jabłoński , Tadeusz Jędrasik , Agnieszka Kacprzak 

Ewelina Kostrzewa, Ewa Kowalska, Agnieszka Krawucka, Agnieszka Oniszk-Stachyra, 

Izabela Paciorek, Małgorzata Puzio Miękus, Piotr Rembelski, Wiesław Solarz, Katarzyna 

Stokowska, Monika Sztuka-Brzezińska, Przemysław Śledź, Tomasz Wąsik, Mariusz 

Wilkowski , Ewa Wnuk, Elżbieta Wołynko 

NIEOBECNI (2) Marek Brodziak , Leszek Jankowski  

 

Głosowano wniosek w sprawie: 
5. W §17 pkt 1 – zmniejszenie współczynnika lub wyłączenie terenu 1MW/U z opłaty z tytułu 

wzrostu wartości nieruchomości w związku z uchwaleniem planu z uwagi na niekorzystne 
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zmiany w projekcie planu ograniczające możliwość rozporządzania działką – wyznaczona 

strefa zieleni, zmniejszenie wysokości zabudowy na części działki, zwiększenie współczynnika 

miejsc parkingowych..  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 0, PRZECIW: 18, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

PRZECIW (18) Elżbieta Darka , Zbigniew Jabłoński , Tadeusz Jędrasik , Agnieszka Kacprzak 

Ewelina Kostrzewa, Ewa Kowalska, Agnieszka Krawucka, Agnieszka Oniszk-Stachyra, 

Izabela Paciorek , Małgorzata Puzio Miękus, Piotr Rembelski, Wiesław Solarz, Monika Sztuka-

Brzezińska, Przemysław Śledź, Tomasz Wąsik, Mariusz Wilkowski , Ewa Wnuk, Elżbieta 

Wołynko 

BRAK GŁOSU (1) Katarzyna Stokowska  

NIEOBECNI (2) Marek Brodziak , Leszek Jankowski  

 

Głosowano wniosek w sprawie: 
6. W § 17 ust 1 – zmniejszenie stawki procentowej dla terenu MW/U z 30% na mniejszą, 

ponieważ projekt planu pod pewnymi względami daje mniejsze możliwości zabudowy dla 

działki niż plan obowiązujący.  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 0, PRZECIW: 19, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

PRZECIW (19) Elżbieta Darka , Zbigniew Jabłoński , Tadeusz Jędrasik , Agnieszka Kacprzak 

Ewelina Kostrzewa, Ewa Kowalska, Agnieszka Krawucka, Agnieszka Oniszk-Stachyra, 

Izabela Paciorek, Małgorzata Puzio Miękus, Piotr Rembelski, Wiesław Solarz, Katarzyna 

Stokowska, Monika Sztuka-Brzezińska, Przemysław Śledź, Tomasz Wąsik, Mariusz 

Wilkowski , Ewa Wnuk, Elżbieta Wołynko 

NIEOBECNI (2) Marek Brodziak , Leszek Jankowski  

 

Głosowano wniosek w sprawie: 
7.1 Brak zgody na przeznaczenie działek na zabudowę wysoką (wielorodzinną). Prośba o 

przywrócenie dla działek przeznaczenia dla zabudowy mieszkaniowej jednorodzinnej (w tym 

również bliźniaczej lub szeregowej).  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 0, PRZECIW: 18, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

PRZECIW (18) Elżbieta Darka , Zbigniew Jabłoński , Tadeusz Jędrasik , Agnieszka Kacprzak 

Ewelina Kostrzewa, Ewa Kowalska, Agnieszka Krawucka, Agnieszka Oniszk-Stachyra, 

Izabela Paciorek, Małgorzata Puzio Miękus, Piotr Rembelski, Wiesław Solarz, Katarzyna 

Stokowska, Monika Sztuka-Brzezińska, Przemysław Śledź, Tomasz Wąsik, Mariusz 

Wilkowski , Elżbieta Wołynko 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) Ewa Wnuk 

NIEOBECNI (2) Marek Brodziak , Leszek Jankowski  

 

Głosowano wniosek w sprawie: 
7.2 Brak zgody na wskazaną lokalizację drogi łączącej ul. Słowackiego z ul. Wołomińską. 

Żądanie przesunięcia drogi na granicę działek o nr ew. 38/23, 38/25. 
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Wyniki głosowania 
ZA: 0, PRZECIW: 19, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

PRZECIW (19) Elżbieta Darka , Zbigniew Jabłoński , Tadeusz Jędrasik , Agnieszka Kacprzak 

Ewelina Kostrzewa, Ewa Kowalska, Agnieszka Krawucka, Agnieszka Oniszk-Stachyra, 

Izabela Paciorek, Małgorzata Puzio Miękus, Piotr Rembelski, Wiesław Solarz, Katarzyna 

Stokowska, Monika Sztuka-Brzezińska, Przemysław Śledź, Tomasz Wąsik, Mariusz 

Wilkowski , Ewa Wnuk, Elżbieta Wołynko 

NIEOBECNI (2) Marek Brodziak , Leszek Jankowski  

 

Głosowano wniosek w sprawie: 
8.1 Zamiana fragmentu terenu 3ZP (w ramach którego wyznacza się grupy zieleni do 

wkomponowania w zagospodarowanie) o powierzchni ok. 8500 m2 na teren MN/U.  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 0, PRZECIW: 18, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

PRZECIW (18) Elżbieta Darka , Zbigniew Jabłoński , Tadeusz Jędrasik , Agnieszka Kacprzak 

Ewelina Kostrzewa, Ewa Kowalska, Agnieszka Krawucka, Agnieszka Oniszk-Stachyra, 

Izabela Paciorek, Małgorzata Puzio Miękus, Piotr Rembelski, Wiesław Solarz, Katarzyna 

Stokowska, Monika Sztuka-Brzezińska, Przemysław Śledź, Tomasz Wąsik, Mariusz 

Wilkowski , Elżbieta Wołynko 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) Ewa Wnuk 

NIEOBECNI (2) Marek Brodziak , Leszek Jankowski  

 

Głosowano wniosek w sprawie: 
8.2 Zamiana terenu 2U na teren MN/U lub ewentualnie na ZP.  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 0, PRZECIW: 19, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

PRZECIW (19) Elżbieta Darka , Zbigniew Jabłoński , Tadeusz Jędrasik , Agnieszka Kacprzak 

Ewelina Kostrzewa, Ewa Kowalska, Agnieszka Krawucka, Agnieszka Oniszk-Stachyra, 

Izabela Paciorek, Małgorzata Puzio Miękus, Piotr Rembelski, Wiesław Solarz, Katarzyna 

Stokowska, Monika Sztuka-Brzezińska, Przemysław Śledź, Tomasz Wąsik, Mariusz 

Wilkowski , Ewa Wnuk, Elżbieta Wołynko 

NIEOBECNI (2) Marek Brodziak , Leszek Jankowski  

 

Burmistrz Krzysztof Dobrzyniecki powiedział, że zanim Państwo przystąpicie do 

przegłosowania całej uchwały, chciałbym zgłosić autopoprawkę korygującą oczywistą omyłkę 

pisarską, polegająca na zmianie numeru stanowiska archeologicznego na rysunku i 

dostosowanie numeru do prawidłowego w treści uchwały. Jest to skorygowanie oczywistej 

omyłki pisarskiej.  

 

Przewodniczący Rady Piotr Rembelski poprosił o wprowadzenie autopoprawki, Państwa 

Radnych proszę o jej zaopiniowanie i głosujemy w sposób tradycyjny, jeśli Państwo jesteście 

za, to kolor zielony, jeśli przeciw, to kolor czerwony, kolorem zielonym akceptujemy 

wyjaśnienia przedstawione przez Pana Burmistrza.  

 

Głosowano wniosek w sprawie: 
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autopoprawka Burmistrza.  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (19) Elżbieta Darka , Zbigniew Jabłoński , Tadeusz Jędrasik , Agnieszka Kacprzak, Ewelina 

Kostrzewa, Ewa Kowalska, Agnieszka Krawucka, Agnieszka Oniszk-Stachyra, Izabela 

Paciorek , Małgorzata Puzio Miękus, Piotr Rembelski, Wiesław Solarz, Katarzyna Stokowska, 

Monika Sztuka-Brzezińska , Przemysław Śledź, Tomasz Wąsik, Mariusz Wilkowski , Ewa 

Wnuk, Elżbieta Wołynko 

NIEOBECNI (2) Marek Brodziak , Leszek Jankowski  

 

Głosowano w sprawie: 
uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego Radzymina Etap 8 – część 

B;.  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: ZA (19) Elżbieta Darka , Zbigniew Jabłoński , Tadeusz Jędrasik , Agnieszka 

Kacprzak, Ewelina Kostrzewa, Ewa Kowalska, Agnieszka Krawucka, Agnieszka Oniszk-

Stachyra, Izabela Paciorek, Małgorzata Puzio Miękus, Piotr Rembelski, Wiesław Solarz, 

Katarzyna Stokowska , Monika Sztuka-Brzezińska , Przemysław Śledź, Tomasz Wąsik, 

Mariusz Wilkowski , Ewa Wnuk, Elżbieta Wołynko 

NIEOBECNI (2) Marek Brodziak , Leszek Jankowski  

 

2) w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego dla części obrębów Łąki i Cegielnia oraz części obrębów 01-09 i 02-01 w 

Radzyminie; 

 

Burmistrz Krzysztof Chaciński poinformował, że jest to miejscowy plan dla pogranicza sołectw 

Cegielnia i Łąk, w studium dla tego obszaru jakiś czas temu uchwalonym przez Radę Miejską 

wprowadzono dwie nowe funkcje, to jest energetyka fotowoltaiczna i cmentarz. Proponuje się 

Państwu do przystąpienia do tego planu po to, żeby przenieść zapisy ze studium do tekstu 

miejscowego planu.  

 

Głosowano w sprawie: 
 przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla 

części obrębów Łąki i Cegielnia oraz części obrębów 01-09 i 02-01 w Radzyminie;  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (19) Elżbieta Darka , Zbigniew Jabłoński , Tadeusz Jędrasik , Agnieszka Kacprzak, Ewelina 

Kostrzewa, Ewa Kowalska, Agnieszka Krawucka, Agnieszka Oniszk-Stachyra, Izabela 

Paciorek , Małgorzata Puzio Miękus, Piotr Rembelski, Wiesław Solarz, Katarzyna Stokowska, 

Monika Sztuka-Brzezińska, Przemysław Śledź , Tomasz Wąsik, Mariusz Wilkowski, Ewa 

Wnuk, Elżbieta Wołynko 

NIEOBECNI (2) Marek Brodziak , Leszek Jankowski  
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3) w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego dla części obrębów 02-03 i 03-02 w Radzyminie; 

 

Burmistrz Krzysztof Chaciński poinformował, że jest to przystąpienie do zmiany miejscowego 

planu w trzech miejscach, jest to tzw. Radzymin 4, który kilka miesięcy temu był uchwalony 

i są to zebrane uwagi dla tego obszaru, który należałoby poprawić, jest to rejon ulic Nowej i  

Kwiatów Polskich oraz  korekta przebiegu drogi, poszerzona na komisji o rejon ulicy Kwiatów 

Polskich, gdzie w tym zakresie proponuje się dodatkowe poszerzenie tak, aby znaleźć nowe 

włączenie dla ciągu pieszego, a także w dwóch innych miejscach w zakresie likwidacji drogi 

przy ulicy Sybiraków oraz zachowanie funkcji ogrodniczej przy skrzyżowanie ulicy Pileckiego 

i Nowej. Są to  właśnie te 3 części A B C, z czego część A jest poszerzona o element zgłoszony 

jako wniosek z komisji.  

 

Przewodniczący Rady Piotr Rembelski powiedział, że te poszerzenie wynika z  wniosku grupy 

mieszkańców, co było omawiane na komisji, ale względem tego, co działo się na komisji także 

mieszkańca który posiada budynek na znaczy w pobliżu przebiegu drogi który nie jest 

zaewidencjonowany i nie był widoczny w momencie opracowywania miejscowego planu.  

 

Głosowano wniosek w sprawie: 
autopoprawka Burmistrza.  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (20) Marek Brodziak , Elżbieta Darka , Zbigniew Jabłoński , Tadeusz Jędrasik , Agnieszka 

Kacprzak, Ewelina Kostrzewa, Ewa Kowalska, Agnieszka Krawucka, Agnieszka Oniszk-

Stachyra, Izabela Paciorek, Małgorzata Puzio Miękus, Piotr Rembelski, Wiesław Solarz, 

Katarzyna Stokowska, Monika Sztuka-Brzezińska, Przemysław Śledź, Tomasz Wąsik, Mariusz 

Wilkowski , Ewa Wnuk, Elżbieta Wołynko 

NIEOBECNI (1) Leszek Jankowski  

 

Głosowano w sprawie: 
przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla części 

obrębów 02-03 i 03-02 w Radzyminie.  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (20) Marek Brodziak , Elżbieta Darka , Zbigniew Jabłoński , Tadeusz Jędrasik , Agnieszka 

Kacprzak, Ewelina Kostrzewa, Ewa Kowalska, Agnieszka Krawucka, Agnieszka Oniszk-

Stachyra, Izabela Paciorek Małgorzata Puzio Miękus, Piotr Rembelski, Wiesław Solarz, 

Katarzyna Stokowska, Monika Sztuka-Brzezińska, Przemysław Śledź, Tomasz Wąsik, Mariusz 

Wilkowski , Ewa Wnuk, Elżbieta Wołynko 

NIEOBECNI (1) Leszek Jankowski  

 

4) w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego dla północnej części obrębu Nadma wzdłuż gazociągu wysokiego 

ciśnienia; 
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Burmistrz Krzysztof Chaciński przedstawił projekt uchwały, poinformował, że proponuje się 

przystąpienie do zmiany miejscowego planu w zakresie stref ochronnych i kontrolowanych od 

gazociągu z uwagi na to, że pomimo tego, że plan, który obecnie obowiązuje uzyskał 

uzgodnienie pozytywne operatora gazociągu ta strefa jest źle wyznaczona, jest nieco 

przesunięta względem faktycznego przebiegu gazociągu, wielu mieszkańców próbuje swoje 

nieruchomości zagospodarować i ta nieścisłość została zauważona, dlatego proponuje się 

skorygowanie tej strefy ochronnej gazociągu.  

 

Głosowano w sprawie: 
przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla 

północnej części obrębu Nadma wzdłuż gazociągu wysokiego ciśnienia.  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (19) Marek Brodziak , Elżbieta Darka , Zbigniew Jabłoński , Agnieszka Kacprzak , Ewelina 

Kostrzewa, Ewa Kowalska, Agnieszka Krawucka, Agnieszka Oniszk-Stachyra, Izabela 

Paciorek , Małgorzata Puzio Miękus, Piotr Rembelski, Wiesław Solarz, Katarzyna Stokowska 

Monika Sztuka-Brzezińska , Przemysław Śledź , Tomasz Wąsik , Mariusz Wilkowski , Ewa 

Wnuk, Elżbieta Wołynko 

BRAK GŁOSU (1) Tadeusz Jędrasik  

NIEOBECNI (1) Leszek Jankowski  

 

Radny Marek Brodziak zapytał, czy nie wymaga skorygowania tych stref ochronnych od tego 

rurociągu gazociągu również na pozostałych odcinkach, czyli bliżej Słupna i bliżej Kozłówka.  

 

Burmistrz Krzysztof Chaciński odpowiedział, że plan miejscowy dla Kozłówka jest w tej chwili 

w opracowaniu, tamte strefy będą wyznaczone właściwie. Podobnie jest zresztą po drugiej 

stronie, plan dla Słupna jest w tej chwili w opracowaniu i tamte strefy będą właściwie 

wyznaczone m. in. dlatego została ta różnica wychwycona.  

 

5) w sprawie nadania nazwy drodze wewnętrznej na terenie gminy Radzymin, obręb 

Dybów Kolonia; 

 

Burmistrz Krzysztof Chaciński powiedział, że  droga, którą Gmina Radzymin skończyła 

projektować w tym roku uzyskała dla niej ZRID i w wyniku porozumienia drogowego z 

inwestorem droga ta została wybudowana, jest to droga na pograniczu Dybowa Kolonii i 

Ciemnego na tyłach Tago. Inwestor próbuje od 1 października zasiedlić obiekt, dlatego 

proponuje się Państwu nadanie w tej chwili właściwej adresacji. Jeśli pierwsze obiekty będą 

miały numeracje z ulicy Majowej to może wprowadzić chaos.  

 

Głosowano w sprawie: 
nadania nazwy drodze wewnętrznej na terenie gminy Radzymin, obręb Dybów Kolonia;.  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (20) Marek Brodziak , Elżbieta Darka , Zbigniew Jabłoński , Tadeusz Jędrasik , Agnieszka 

Kacprzak, Ewelina Kostrzewa , Ewa Kowalska, Agnieszka Krawucka, Agnieszka Oniszk-

Stachyra, Izabela Paciorek, Małgorzata Puzio Miękus, Piotr Rembelski, Wiesław Solarz, 
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Katarzyna Stokowska, Monika Sztuka-Brzezińska, Przemysław Śledź, Tomasz Wąsik, Mariusz 

Wilkowski , Ewa Wnuk, Elżbieta Wołynko 

NIEOBECNI (1) Leszek Jankowski  

 

6) w sprawie wyrażenia zgody na wydzierżawienie nieruchomości ; 

 

Przewodniczący Rady Piotr Rembelski odczytał projekt  uchwały w sprawie wyrażenia zgody 

na wydzierżawienie nieruchomości. 

 

Burmistrz Krzysztof Chaciński powiedział, że  ta uchwała dotyczy nieruchomości potocznie 

zwanej zwałką, czyli miejsca, gdzie były składowane odpady z terenu całej gminy, po drugiej 

stronie ulicy Wróblewskiego względem Coca-Coli. Tam w tej chwili częściowo to składowisko 

zostało zredukowane, w niedużej części oczywiście, ale w związku  budową Alei Lecha 

Kaczyńskiego została zniwelowana skarpa od tej strony. W dalszym ciągu jest to widok dość 

nieestetyczny. Inwestor, który realizuje w tej chwili zakład produkcyjny po drugiej stronie 

składowiska wystąpił do gminy z propozycją, aby gmina zagospodarowała  to składowisko w 

taki sposób, żeby ono nie straszyło. Wyceniliśmy u firmy, która realizuje w tej chwili ulicę 

Kaczyńskiego, że byłby to koszt około 200 tysięcy złotych. Przedstawiłem stanowisko, że  

niestety nie dysponujemy w tej chwili takimi środkami, żeby to składowisko zagospodarować, 

nie jest to też dla gminy inwestycyjny priorytet. Inwestor jest gotowy pokryć koszty 

zagospodarowania tego obszaru i szukając formuły, w której moglibyśmy zagospodarować ten 

teren, żeby wyglądał on przyjaźnie uznaliśmy, że chyba najlepszą jest po prostu 

wydzierżawienie tej nieruchomości na cel zgodny z miejscowym planem. Proponuje się  

dzierżawę w trybie przetargowym, więc nie mamy gwarancji, że konkretna osoba to 

wydzierżawi. Mogłaby to wydzierżawić osoba, która złoży po prostu najkorzystniejszą ofertę. 

Jakiś czas temu, bodajże dwa lata temu, dyskutowaliśmy na temat sprzedaży tej działki, 

natomiast wyceny, które otrzymaliśmy na zagospodarowanie odpadów, przekraczają wartość 

tej nieruchomości, więc dopóki nie ma programów grantowych dla gmin, które w jakikolwiek 

sposób pozwoliłyby pozyskać istotne finansowanie, ekonomicznie nie ma to uzasadnienia. 

Wydaje się więc, że dzierżawa z możliwością zagospodarowania jest korzystna dla gminy 

zarówno pod względem finansowym jak i wizerunkowym dla tej części, dla tej części gminy.  

 

Radny Zbigniew Jabłoński powiedział, że z tego rozumie, że to dzierżawca na swój koszt 

powycina te krzaki,  wywiezie te, nie wiem, te resztki czy jak  jak to zwał,  i to na tym miejscu 

będzie robił jakiś nie wiem, parking? 

 

Burmistrz Krzysztof Chaciński powiedział, że model, który  proponuję, to jest model, w którym 

dzierżawca  będzie płacił określony czynsz. Zaproponujemy, żeby  miał prawo, miał możliwość 

zagospodarowania tego terenu rozliczając to w czynszu, ale do pewnej wysokości tylko. 

Oczywiście teoretycznie możliwy jest taki sposób zagospodarowania, żeby ktoś wywiózł 

stamtąd odpady. W praktyce na to bym nie liczył, bo ten koszt jest tak duży, że raczej nikt się 

tego nie podejmie przy dzierżawie. Raczej powinniśmy spodziewać się tego, że inwestor po 

prostu  odkrzaczy to, zniweluje skarpy, obsieje trawą, żeby to estetyczniej wyglądało niż w tej 

chwili.  Jeśli  byście Państwo wyrazili zgodę na ten model, który proponuję, wtedy gmina nie 

będzie ponosiła kosztów z budżetu. Wydzierżawi ten teren i przez pewien czas zamiast 

otrzymywać czynsz to zwolni dzierżawcę, bezpośrednio budżetu to nie obciąży, po prostu 

zredukuje potencjalny przychód. 

 

Radny Zbigniew Jabłoński powiedział, że  podejmujemy uchwałę, to jest na okres  dłuższy niż 

trzy lata.  
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Burmistrz Krzysztof Chaciński odpowiedział, że prawo jest takie, że do 3 lat to Burmistrz 

wydzierżawia nieruchomości, powyżej 3 lat to Rada  musi podjąć uchwałę, w tym przypadku 

ten okres będzie między 10 a 15 lat, biorąc pod uwagę koszt, który musi ponieść inwestor na 

dzierżawę i mniej więcej, taki okres bilansuje jakby poniesienie kosztu, no i zainwestowanie w 

ten teren. 

 

Radny Zbigniew Jabłoński zapytał a czy musimy dzierżawić od razu na 15 lat, a nie możemy 

na jakiś krótszy okres? Zazwyczaj to było praktykowane  na maksimum 9 lat i później po 9 

latach dopiero było przedłużenie umowy. 

 

Burmistrz Krzysztof Chaciński odpowiedział, że każdy proces jest możliwy. W tym przypadku 

inwestor zagospodarowując ten terenu myślał  o fotowoltaice na potrzeby sąsiedniego zakładu. 

Okres eksploatacji paneli fotowoltaicznych jest mniej więcej w tej chwili 15 lat. 

 

Radny Tomasz Wąsik  zapytał czy będą jakieś warunki dla oferenta,  bo w takim miejscu pewne 

rzeczy mogą powstać, pewne nie, ze względów bezpieczeństwa.  

 

Burmistrz Krzysztof Chaciński odpowiedział, że plan miejscowy dopuszcza, co w tym miejscu 

może powstać. To jest produkcja i usługi, natomiast wystawiając tę nieruchomość  do 

dzierżawy pokażemy, że w tym miejscu pod spodem znajdują się odpady komunalne i  

teoretycznie w ramach tej dzierżawy ktoś mógłby zutylizować te odpady i postawiłby obiekt 

produkcyjny. Ale to oczywiście czysta teoria, ponieważ rachunek ekonomiczny tego  nie 

uzasadnia. Dużo bardziej prawdopodobne jest to, że to zostanie po prostu zagospodarowane w 

sposób zgodny z miejscowym planem np. na fotowoltaikę. 

 

Głosowano w sprawie: 
wyrażenia zgody na wydzierżawienie nieruchomości. 

 

Wyniki głosowania 
ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (18) Marek Brodziak , Elżbieta Darka , Zbigniew Jabłoński , Tadeusz Jędrasik, Ewelina 

Kostrzewa, Ewa Kowalska, Agnieszka Krawucka, Agnieszka Oniszk-Stachyra, Izabela 

Paciorek, Małgorzata Puzio Miękus, Piotr Rembelski, Wiesław Solarz, Katarzyna Stokowska 

Monika Sztuka-Brzezińska , Przemysław Śledź , Tomasz Wąsik , Mariusz Wilkowski , Elżbieta 

Wołynko 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) Ewa Wnuk 

BRAK GŁOSU (1) Agnieszka Kacprzak  

NIEOBECNI (1) Leszek Jankowski  

 

7) w sprawie wyrażenia zgody na odpłatne nabycie nieruchomości; 

 

Przewodniczący Rady Piotr Rembelski odczytał projekt  uchwały w sprawie wyrażenia zgody 

na odpłatne nabycie nieruchomości.  

 

Burmistrz Krzysztof Chaciński powiedział, że nieruchomość zawarta w treści tej uchwały i 

załączniku graficznym, to  działka zgodnie z miejscowym planem drogi wewnętrznej, która 

znajduje się przy Klubie Sportowym Mazur. Na podstawie ustaleń treści porozumienia i 

środków budżetowych, które Państwo wcześniej zabezpieczyliście na ten cel, w tym miejscu 

jest zaprojektowana i powstanie droga wraz z miejscami parkingowymi. Gmina finansuje tę 
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drogę w wysokości 150 tysięcy złotych. Inwestor, firma Aldi w pozostałym zakresie, to jest 

mniej więcej jedna trzecia udział gminy, dwie trzecie udział inwestora. Teren nie jest tej chwili 

własnością gminy Radzymin. Przed poniesieniem takiego wydatku proponuje się, aby tę 

działkę gmina nabyła. Miejsca parkingowe w tym miejscu będą służyły przeważnie klubowi 

sportowemu Mazur. Oczywiście po sąsiedzku też będzie realizowany sklep, ale on też będzie 

miał swój wewnętrzny parking. 

 

Radny Zbigniew Jabłoński powiedział, że z załącznika graficznego wynika,  jakby nie było 

przejazdu do ulicy Słowackiego. 

 

Burmistrz Krzysztof Chaciński wyjaśnił, że jest przejazd do ulicy Słowackiego, tylko jest różny 

model powstania drogi na obu tych odcinkach, na tej działce proponuje się nabycie 

nieruchomości, na pozostałej działce, tej, na której powstaje w tej chwili inwestycja 

wielorodzinna, pod spodem ta droga będzie przebita do Słowackiego, ale pod tą drogą będzie 

garaż podziemny. Dlatego gmina nie może nabyć działki sąsiedniej pod tą drogę, natomiast 

tamta część działki jest obciążona służebnością na rzecz gminy Radzymin. 

 

Radny Zbigniew Jabłoński zapytał, co jest zaznaczone na tym załączniku przerywanymi 

liniami.  

 

Burmistrz Krzysztof Chaciński powiedział, że przerywana linia nie pokazuje ścian 

zewnętrznych budynku nad ziemią tylko pod ziemią, a właśnie ta droga tak jak powiedziałem, 

pod ziemią, pod tą drogą będą miejsca postojowe, które można fizycznie nabyć. 

 

Radny Zbigniew Jabłoński zapytał, czy będziemy płacić, czy tylko będziemy na zasadzie 

przejazdu  koło tego bloku?  

 

Burmistrz Krzysztof Chaciński wyjaśnił, że gmina czy inwestor na tej działce gdzie stoi 

budynek na własny koszt wykona drogę. Będzie też kilka miejsc postojowych.  

 

Radny Zbigniew Jabłoński dodał, że tam my płacimy tylko przepraszam za tę drogę co jest 

zaznaczona na żółto? 

 

Burmistrz Krzysztof Chaciński odpowiedział, że tak, proponuje się państwu nabycie tej drogi 

zaznaczonej na rysunku na żółto. Fizycznie droga będzie istniała od ulicy Słowackiego do ulicy 

Wołomińskiej. 

 

Radny Marek Brodziak zapytał, w jaki sposób będziemy realizowali tamtą część nad garażami. 

Czy będziemy współfinansowali tę inwestycję, czy też tamtą inwestycję całkowicie wykona 

deweloper a tutaj my nabędziemy działkę i jak rozumiem firma Aldi wykona pozostałe prace? 

 

Burmistrz Krzysztof Chaciński odpowiedział, że drogę nad budynkiem będzie realizował 

inwestor budynku. Projekt jest już zrobiony, bo to jest projekt Klubu Sportowego Mazur wraz 

z drogą, bo ona wtedy została zaprojektowana, więc projekt był po stronie gminy dla całego 

obiektu sportowego. Wykonawcą będzie inwestor sklepu, gmina będzie ponosiła koszt w 

wysokości  jednej trzeciej, ok. 150 tysięcy złotych.  

 

Głosowano w sprawie: 
wyrażenia zgody na odpłatne nabycie nieruchomości.  
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Wyniki głosowania 
ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (19) Marek Brodziak , Elżbieta Darka , Zbigniew Jabłoński , Tadeusz Jędrasik , Agnieszka 

Kacprzak , Ewelina Kostrzewa , Ewa Kowalska, Agnieszka Oniszk-Stachyra , Izabela Paciorek 

Małgorzata Puzio Miękus, Piotr Rembelski, Wiesław Solarz, Katarzyna Stokowska , Monika 

Sztuka-Brzezińska, Przemysław Śledź, Tomasz Wąsik, Mariusz Wilkowski, Ewa Wnuk, 

Elżbieta Wołynko 

BRAK GŁOSU (1) Agnieszka Krawucka  

NIEOBECNI (1) Leszek Jankowski  

 

8) w sprawie wyrażenia zgody na odpłatne nabycie nieruchomości; 

 

Przewodniczący Rady Piotr Rembelski odczytał projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody 

na odpłatne nabycie nieruchomości.  

 

Burmistrz Krzysztof Chaciński poinformował, że jest to droga położona w Emilianowie, 

wynikająca z miejscowego planu. Do tej pory droga nie jest własnością gminy Radzymin, co 

zwiększyło też problemy z prowadzeniem mediów. To standardowa uchwała. Jakiś czas temu 

Państwo nadawaliście nazwę tej drodze. Drogom prywatnym na wniosek właścicieli można 

nadać nazwę. W tej chwili proponuje się jej przejęcie z uwagi na to, że wynika z miejscowego 

planu. Jest to droga w  okolicach Duetu, jest taka droga w las i to właśnie jest ta droga. Jeśli się 

jedzie od Radzymina, mija się Lotos, mija się Panattoni, potem są maszyny rolnicze, zaraz za 

nim jest właśnie ta droga. 

 

Głosowano w sprawie: 
wyrażenia zgody na odpłatne nabycie nieruchomości;.  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU:0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (20) Marek Brodziak , Elżbieta Darka , Zbigniew Jabłoński , Tadeusz Jędrasik , Agnieszka 

Kacprzak, Ewelina Kostrzewa, Ewa Kowalska, Agnieszka Krawucka, Agnieszka Oniszk-

Stachyra, Izabela Paciorek, Małgorzata Puzio Miękus, Piotr Rembelski, Wiesław Solarz, 

Katarzyna Stokowska, Monika Sztuka-Brzezińska, Przemysław Śledź, Tomasz Wąsik, Mariusz 

Wilkowski , Ewa Wnuk, Elżbieta Wołynko 

NIEOBECNI (1) Leszek Jankowski  

 

9) w sprawie zaliczenia drogi do kategorii dróg gminnych; 

 

Przewodniczący Rady Piotr Rembelski odczytał projekt uchwały  w sprawie zaliczenia drogi 

do kategorii dróg gminnych.  

 

Burmistrz Krzysztof Chaciński powiedział, że  jak wynika  z treści uchwały, proponuje się 

przejęcie drogi powiatowej, ulicy Polskiej Organizacji Wojskowej od centrum, od Konstytucji 

3 Maja do ronda braci Dudzińskich. Warunkiem tego przejęcia jest to, aby powiat ułożył 

nakładkę asfaltową, czyli wyremontował drogę od ulicy Głowackiego do właśnie ronda braci 

Dudzińskich. Ułożona jest już nakładka od Konstytucji do Głowackiego. W  zeszłym tygodniu  

trwała regulacja włazów na tym odcinku i do końca roku ma być też remont na tym pozostałym 

odcinku,  proponuje się Państwu przejęcie tej drogi. Ona  docelowo nie będzie miała charakteru 
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drogi powiatowej, gmina w tej chwili projektuje część tej drogi od P.O.W do Kilińskiego. Jest 

to zasadna decyzja również w kontekście ograniczenia tonażu, który będę  wdrażał w 

śródmieściu Radzymina po oddaniu do użytku alei Lecha Kaczyńskiego. 

 

Przewodniczący Rady Piotr Rembelski powiedział, że od jakiegoś czasu rozmawiał z naszymi 

radnymi powiatowym na temat poprawy stanu drogi na tym ostatnim odcinku, ale także na 

temat przygotowania przez powiat, przeprowadzenia takiej inwestycji, polegającej na 

wyznaczeniu i utwardzeniu miejsc parkingowych przy cmentarzu, bo nie są to warunki 

cywilizowane dla tych, którzy cmentarz radzymiński odwiedzają. Tam cały czas są jakieś 

dziury, wyboje, i z tego co ustalałem z radnymi powiatowymi, oni mieli podejmować jakieś 

działania w tym celu aby takie parkingi zostały urządzone. Druga sprawa, to jest to ostatni 

odcinek w zasadzie tej drogi po remoncie wykonanym przez powiat przed rondem braci 

Dudzińskich, a tutaj bezpośrednio od cmentarza. Może nie jest ta droga w stanie 

katastrofalnym, ale pozapadała się tam w wielu miejscach i pytanie dotyczy tego, czy z 

powiatem w związku z przejęciem prowadził Pan Burmistrz jakieś rozmowy na temat 

wykonania tych obu inwestycji, czyli poprawa nawierzchni na tym odcinku i wykonanie 

parkingów dla odwiedzających cmentarz radzymiński. 

 

Burmistrz Krzysztof Chaciński wyjaśnił, że remont nawierzchni jest warunkiem przejęcia tej 

drogi. Takie są ustalenia, że powiat do końca roku wyremontuje tę nawierzchnię i od 1 stycznia, 

bo wtedy uchwała by weszła w życie, gmina przejmie drogę wyremontowaną. Taki remont 

odbył się na tym pierwszym odcinku do Głowackiego i podobny będzie charakter remontu na 

pozostałym odcinku. Nie rozmawiałem na temat miejsc parkingowych, a jedynie na temat 

remontu nawierzchni.  

 

Przewodniczący Rady Piotr Rembelski poprosił Pana Burmistrza, żeby ten temat także został 

poruszony. W zasadzie przejmując gmina odciąża budżet powiatu. Być może jakaś 

partycypacja w kosztach wykonania tych parkingów w przyszłości czy chociażby samego 

projektowania ze strony powiatu byłaby tutaj wskazana. 

 

Burmistrz Krzysztof Chaciński odpowiedział, że myśli, że projektowania powiat się nie 

podejmie z uwagi na to, że treść uchwały stanowi o tym, że w ciągu trzech miesięcy, czterech 

właściwie, droga przestała być powiatowa a projektowanie potrwałoby dłużej. Natomiast może  

podjąć rozmowy na temat utwardzenia tych miejsc parkingowych w sposób nie wymagający  

pozwolenia na budowę. 

 

Radna Ewa Wnuk zapytała czy  przejmujemy również rondo braci Dudziński. 

 

Burmistrz Krzysztof Chaciński odpowiedział, że nie. Drogą wyższej kategorii będzie droga 

powiatowa Wyszyńskiego i zawsze skrzyżowanie należy do drogi wyższej kategorii. Rondo 

Braci Dudzińskich się nie przejmuje. 

 

Głosowano w sprawie: 
zaliczenia drogi do kategorii dróg gminnych;.  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (20) Marek Brodziak , Elżbieta Darka , Zbigniew Jabłoński , Tadeusz Jędrasik , Agnieszka 

Kacprzak, Ewelina Kostrzewa, Ewa Kowalska, Agnieszka Krawucka, Agnieszka Oniszk-
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Stachyra, Izabela Paciorek, Małgorzata Puzio Miękus, Piotr Rembelski, Wiesław Solarz, 

Katarzyna Stokowska, Monika Sztuka-Brzezińska, Przemysław Śledź, Tomasz Wąsik, Mariusz 

Wilkowski , Ewa Wnuk, Elżbieta Wołynko 

NIEOBECNI (1) Leszek Jankowski  

 

10) w sprawie zmiany w składzie Komisji Sportu, Turystyki i Rekreacji Rady Miejskiej 

w Radzyminie; 

 

Przewodniczący Rady Piotr Rembelski poinformował, że do Biura Rady wpłynęła rezygnacja 

Pani  Puzio-Miękus jako uczestnika tej komisji. Każdy z radnych ma możliwość, do czego 

państwa zachęcamy, aby brać udział w pracach wielu komisji. Czasem okazuje się, że tych 

komisji jest troszeczkę zbyt wiele, ale zachęcam, jeśli Państwo znaleźliby czas, aby do większej 

liczby komisji niż dwie należeć, w każdej chwili można zmian takich dokonywać. Wystarczy, 

tak jak pani Małgosia, złożyć wniosek do Biura Rady i wtedy głosujemy takie ewentualne 

zmiany w składach komisji.  

 

Radny Zbigniew Jabłoński powiedział, że  na początku kadencji mówił, że czas zweryfikuje. 

Nie idziemy na ilość a na jakość. Oczywiście każdy ma prawo zrezygnować, każdy ma prawo 

się zapisać, ale doświadczenie  zweryfikowało, że w dwóch komisjach to tak jakby obowiązek 

i trzeba dobrze wykonywać tam swoje, że tak powiem, powołanie. Dziękuję. To taki mały 

komentarz do tego, broń Boże nie złośliwy.  

 

Głosowano w sprawie: 
zmiany w składzie Komisji Sportu, Turystyki i Rekreacji Rady Miejskiej w Radzyminie.  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (20) Marek Brodziak , Elżbieta Darka , Zbigniew Jabłoński , Tadeusz Jędrasik , Agnieszka 

Kacprzak , Ewelina Kostrzewa , Ewa Kowalska, Agnieszka Krawucka, Agnieszka Oniszk-

Stachyra , Izabela Paciorek , Małgorzata Puzio Miękus, Piotr Rembelski, Wiesław Solarz, 

Katarzyna Stokowska , Monika Sztuka-Brzezińska , Przemysław Śledź, Tomasz Wąsik, 

Mariusz Wilkowski , Ewa Wnuk, Elżbieta Wołynko 

NIEOBECNI (1) Leszek Jankowski  

 

11) w sprawie zmiany uchwały budżetowej Gminy Radzymin na rok 2021; 

 

Pan Artur Goryszewski poinformował, iż w zakresie dochodów proponuje się zwiększenie 

dochodów o kwotę 940 054 zł. Przesłanki w zakresie zwiększenia to aktualizacja planu 

dochodów odnotowana na koniec sierpnia, dotycząca tych dochodów, które modyfikowane 

były na sesji poprzedniej, gdzie przesłanką było wykonanie na półrocze. Mówimy głównie o 

zwiększeniu dochodów z tytułu podatku od nieruchomości i podatku od czynności 

cywilnoprawnych. Wspomniałem, że szczególnie w zakresie tego drugiego podatku wykonanie 

roku bieżącego odstaje od takich typowych wartości lat wcześniejszych, co wiążę jednak z 

pewnym takim poluzowaniem czy też z chęcią nadrobienia pewnych zaległości w aktywności 

gospodarczej, która miała miejsce w zeszłym roku. Poza tym symboliczne zwiększenie w 

zakresie dochodów zleconych. Mówimy tutaj o zwiększeniu o kwotę 54 złote, celem 

sfinansowania dodatku energetycznego. W zakresie pozostałych modyfikacji jest to 

przesunięcie kwoty 10 000 złotych między paragrafem 0970 do paragrafu 2180. To jest nowy 

paragraf wprowadzony modyfikacją rozporządzenia w sprawie klasyfikacji budżetowej w tym 
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czasie, kiedy dochody w paragrafie 0970 czyli te dochody służące sfinansowaniu promocji 

szczepień przeciwko wirusowi Covid-19. Te dochody przyjęte na ostatniej sesji były w 

paragrafie 0970, w międzyczasie zmieniono  klasyfikację, wprowadzono  nowy  paragraf 2180  

i ten jest właściwym do ujęcia tych dochodów. Mamy tu do  czynienia z przesunięciem 

neutralnym budżetowo, aktualizacją planu dochodów dosyć istotną wartościowo, bo na kwotę 

940 tys. zł. W jaki sposób proponuje się zagospodarować te środki? W pierwszej kolejności w 

zakresie wydatków bieżących. W rozdziale 1095 macie państwo zobrazowane zmiany sposobu 

realizacji, bo nie przeznaczenia ale zmianę sposobu realizacji funduszy sołeckich sołectw 

Nadma Stara, Wawrzyna, Zwierzyniec. To, co stanowi istotę autopoprawki którą chciałem 

przedstawić to sołectwo Wolica. Tam proponuje się przesunąć 6 tys. zł z paragrafu 4210 do 

paragrafu 4300 w ramach zadania integracja mieszkańców czyli nie ulega zmianie 

przeznaczenie, natomiast sposób realizacji tego zadania i to jest istota autopoprawki. 

Dodatkowe 500 tys. zł na lokalny transport zbiorowy. W zeszłym roku mieliśmy pewne dotacje 

od ościennych gmin, które pomniejszały wydatki. Te dotacje w tym roku nie wpływają do 

gminy Radzymin ze względu na wielostronny charakter umowy z ZTM. Po stronie wydatkowej 

kwota pojawia się wyższa per saldo jeżeli chodzi o  przepływy pieniężne, jest to właściwie 

tożsame z wydatkami z roku poprzedniego. Po prostu te wpływy w zeszłym roku pomniejszały 

nam wydatki, tych wpływów w tym roku nie ma.  Poza tym proponuje się zabezpieczyć 

dodatkowe 150 tys. zł na remonty dróg gminnych, w dziale 750 administracja publiczna, 

proponuje się zwiększyć budżet o kwotę 81 tys. z czego 70 tys przeznaczone jest na zakup usług 

pozostałych. Tu główną przesłanką jest zakup usług od Poczty Polskiej. W tym roku  

spodziewam się, że na usługi pocztowe wydamy powyżej 520 tys. w skali roku. To jest, to jest 

istotna wartość, to jest około 70 proc. budżetu tego w tej klasyfikacji. W rozdziale 75412 czyli 

Ochotnicze Straże Pożarne proponuje się zabezpieczyć dodatkowo 11,5tys. zł z  

przeznaczeniem na zakupy materiałów, remontów oraz usług telekomunikacyjnych. Częściowo 

zwiększenie   wydatków   finansowane   jest   rozwiązaniem   rezerwy  ogólnej   w  wysokości  

80 tys. zł i to jest zobrazowane rozdziałem 758 w klasyfikacji budżetowej. W działach 801 i  

854, które to działy z reguły rozpatrujemy łącznie, dlatego, że tutaj zmiany są pochodną decyzji 

podejmowanych w oświacie czyli dyrektorów placówek oświatowych, ewentualnie dyrektora 

Centrum Usług Wspólnych. Te zmiany są neutralne wynikowo, one sumują się do zera. Mamy 

tam pewne przesunięcia i to widoczne jest również w załączniku dotacyjnym w zakresie dotacji 

przeznaczonych dla przedszkoli prowadzonych przez organy inne niż jednostka samorządu 

terytorialnego i subtelne przesunięcia między czwartą cyfrą paragrafu czyli między siódemką 

a dziewiątką, ewentualnie między dziewiątą a siódemką w rozdziale 80195, a to związane jest 

z realizacją projektu Akademia Przyszłości. Te 54 złote o których wspomniałem po stronie 

dochodowej przeznaczone na zadania zlecone, znajduje odzwierciedlenie w rozdziale 852 i w 

całości odpowiada za zwiększenie planu tej klasyfikacji 852 czyli pomoc społeczna. W dziale 

853 proponuje się zabezpieczyć dodatkowe 5 tys. zł na funkcjonowanie Radzymińskiej Karty 

Mieszkańca. Mówimy tutaj o usługach kupowanych od Centrum Medycznego. W dziale 900 

proponuje się zwiększyć budżet o kwotę 91 tys. z głównym przeznaczeniem również na usługi 

pozostałe. Z jednej strony usługi pozostałe, służące utrzymaniu zieleni, kupowane od Zakładu 

Gospodarki Komunalnej, również służące opiece nad zwierzętami jak również, tu wyłomem od 

tej reguły, od tych usług pozostałych jest zwiększenie o 15 tysięcy środków paragrafu 4430 

czyli różne opłaty i składki. Tutaj chodzi o zabezpieczenie środków na opłaty uiszczane na 

rzecz Wód Polskich, głównie z dróg gminnych. W dziale 921 proponuje się zwiększyć budżet 

o kwotę 101,5 tys. zł, z czego 100 tys. przeznaczone jest na zwiększenie dotacji podmiotowej 

dla biblioteki. Przesłanką jest dosyć ambitny charakter imprez, które miały miejsce w tym roku, 

a te związane były z rocznicą Cudu nad Wisłą. Być może nie będzie to ostatnie zwiększenie w 

zakresie dotacji podmiotowej biblioteki, w tej chwili biblioteka liczy swoje potrzeby. 100 tys. 

zł to jest kwota bezsporna,  z najbardziej optymistycznych szacunków  wynika, iż o tyle budżet 
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tej jednostki należało będzie zwiększyć. Suma  w zakresie wydatków bieżących to jest 86 054 

zł. Jeśli chodzi o wydatki majątkowe, zmiany dosyć symboliczne i tak trochę przewrotnie 

chciałabym przeanalizować w pierwszej kolejności pierwszą i ostatnią, ujętą w tej tabeli, która 

stanowi element integralny tak naprawdę uzasadnienia do zmian do budżetu czyli z jednej 

strony proponuje się państwu zabezpieczyć około 50 tysięcy na piękne i funkcjonalne otoczenie 

ulicy Piłsudskiego w Ciemnem, natomiast częściowo finansowane jest to zmniejszeniem o 36 

tys. środków przeznaczonych na program inwestycji odwodnieniowych. Zasadnym wydaje  się 

to o tyle, iż tak naprawdę to piękne funkcjonalne otoczenie ulicy Piłsudskiego w Ciemnem, to 

zwiększenie służy umożliwieniu przebudowy przyłączy gazociągu do posesji indywidualnych, 

natomiast to jest narzędzie niezbędne do tego, aby zmodernizować rów przydrożny 

odwadniający ulicą Piłsudskiego. Toteż zasadnym wydaje się ze względu na korektę tego 

wydatku, sfinansowanie zwiększenia częściowym zmniejszeniem środków przeznaczonych na 

program inwestycji odwodnieniowych. Pozostałe dwie zmiany, z jednej strony zmniejszenie 

budżetu przeznaczonego na Virtual WOW w roku bieżącym o 15 tys. zł, to jest konsekwencja 

pewnych opóźnień w realizacji tego przedsięwzięcia przez lidera. Liderem jest tutaj miasto 

stołeczne Warszawa. Pewne novum czyli zabezpieczenie dodatkowych 80 tys. zł na dotacje 

celowe dla Centrum Medycznego, dotację celową o charakterze inwestycyjnym.  

Przeznaczeniem tych środków jest refundacja nakładów poniesionych na zakup aparatu do 

stymulacji super indukcyjnej czyli to jest aparat PTL. W zakresie wydatków majątkowych w 

konsekwencji tych zmian które się proponuje wzrastają one o kwotę 80 tys. zł.  

 

Radny Wiesław Solarz zapytał o zwiększenie środków przeznaczonych na remont dróg 

gminnych o 150 tys. zł. Przed nami sezon jesień-zima. Czy to są środki przeznaczone na 

przygotowanie się właśnie do tego sezonu czy to jest temat związany z jakimś tematem 

większym czy właśnie na poprawę naszych dróg?  

 

Skarbnik Artur Goryszewski wyjaśnił, że tego zwiększenia nie należy łączyć z akcją zima, to  

nie są to środki przeznaczone na utrzymanie dróg w okresie zimowym. Te środki 

zabezpieczamy w innym paragrafie, w paragrafie 4300. Zwiększenie budżetu przeznaczone jest  

na remonty w tym roku. W tym roku na remonty dróg gminnych wydamy już ponad 2 miliony 

zł, przy standardzie na poziomie 1,2 miliona. To są obiektywne potrzeby wynikające z tego, 

jak te drogi wyglądają. Państwo dosyć często zgłaszacie pewne potrzeby i uwagi dotyczące 

standardu utrzymania dróg, głównie dróg gruntowych, czy tych nie utwardzonych  asfaltem , i 

te potrzeby są, po prostu staramy się w tym roku odpowiedzieć na nie w stopniu w jakim 

jesteśmy w stanie. Natomiast nie są to środki przeznaczone na akcję zima, czy na utrzymanie 

dróg w okresie zimowym. 

 

Radny Marek Brodziak zapytał o fundusz sołecki. Poruszyłem ten temat już na komisji, ale 

myślę, że warto by było jeszcze o nim chwileczkę porozmawiać. Na bazie  funduszu sołeckiego 

wsi Nadma Stara jestem zaniepokojony sposobem realizacji tego funduszu. Z tego co wiem, to 

sołtys próbuje ruszyć z miejsca inwestycje pod tytułem zagospodarowanie placu sołeckiego, 

natomiast idzie to  bardzo kiepsko. Obawiam si, że w tym roku nie zostanie wydana kwota, 

która została przeznaczona na ten cel. W naszym przypadku to jest 50 tys. zł. I tak pokrótce 

przeanalizowałem sobie tę tabelę z funduszem sołeckim. Chciałbym zapytać, jak idą inne 

inwestycje. Może Nadma jest wyjątkowa i chciałbym zapytać  przy tej okazji o inwestycję taką 

jak fundusz sołecki na terenie wsi Nadma Pólko. Tam jest budowa boiska wielofunkcyjnego, 

podobnie mamy zrealizować podobną inwestycję w Słupnie. Tam dwa fundusze sołeckie 

przeznaczone zostały na jeden cel i przy tej okazji jeszcze  Cegielnia, też spore pieniądze były 

przewidziane na realizację zagospodarowania placu zabaw, chyba jakąś górkę trzeba było tam 

przebudować. Chcę  zobaczyć, jak  wygląda  ten stopień zaawansowania tych prac. I ostatni 
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punkt jaki zauważyłem  taki większy, to jest Dybów. Tam jest budowa świetlicy. Jeżeli 

mógłbym prosić o wyjaśnienie, czy jesteśmy w stanie zrealizować jeszcze tę inwestycję w tym 

roku, wydatkować te środki, a jeżeli nie wydatkujemy, to co się z nimi stanie, czy one przejdą 

na następny rok. Czy z tego tytułu też będziemy mieli zwrot  30% , taki jest spodziewany zwrot 

za realizację tego funduszu sołeckiego. Bardzo proszę o odpowiedź. 

 

Burmistrz Krzysztof Chaciński wyjaśnił, że  dłuższy czas realizacji inwestycji wynika ze 

zmiany modelu wydatkowania funduszy sołeckich. Gmina Radzymin wprowadziła od zeszłego 

roku model, w którym podwaja środki z funduszu sołeckiego po to, aby inwestycje, zadania 

realizowane w ramach funduszy sołeckiego polegały na inwestycjach, a nie na wydatkach 

miękkich. Do tej pory większość sołectw, z uwagi również na wielkość tego funduszu, 

koncentrowała się na dostawianiu kolejnych zabawek. Dosyć proste zadanie, nie wymagające 

projektu.  Fundusz sowiecki ma rzeczywiście swoje ograniczenia, a środki trzeba wydatkować 

w ramach jednego roku ale kwoty, które w tej chwili z tego funduszu sołeckiego wraz z tym 

podwojeniem przez gminę wynikają, skłaniają już sołectwa i taki był też cel, ku inwestycjom, 

które często wymagają przygotowania dokumentacji projektowej. To oczywiście jest zadanie 

trudne i ambitne ale nie niemożliwe. Pokazał Pan kilka przykładów inwestycji większych, które 

właśnie takiej dokumentacji wymagają. Ja teraz pozwolę się do nich odnieść. Nadma Pólko 

wypadła  z tej listy, ponieważ fundusz sołecki Nadma Pólko został zmieniony z budowy boiska 

na zakup działki pod boisko. Jeśli chodzi o boisko w miejscowości Słupno, to tam 

dokumentacja projektowa została przygotowana, zostało dokonane zgłoszenie, do zgłoszenia 

wpłynął sprzeciw starostwa. Dlatego projektant sporządził pełną dokumentację projektową i 

wniosek o wydanie pozwolenia na budowę został złożony. Fundusz sołecki zostanie wydany 

na zakup materiałów związanych z tą budową boiska. Jeśli chodzi o Cegielnię,  trwa już 

realizacja tego zadania. Natomiast jeśli chodzi o miejscowość Nadmę, z tego funduszu 

sołeckiego będzie realizowane oświetlenie skweru wiejskiego i zlecimy dokumentację 

projektową pełną dla całego tego zadania i również środki nie są tutaj zagrożone. Dla Dybowa 

- Kolonii też trwa projektowanie świetlicy i również środki nie są tutaj zagrożone. Natomiast 

ta refundacja nie wynosi już w tej chwili 30 %, jeśli dobrze pamiętam to 18%, więc ten fundusz 

sołecki to są właściwie w tej chwili już niemal w całości środki gminne. 

 

Radny Marek Brodziak zapytał,  czy przetarg na budowę oświetlenia w Nadmie Starej już został 

ogłoszony czy za chwilę zostanie ogłoszony? 

 

Burmistrz Krzysztof Chaciński odpowiedział, że jest przygotowana dokumentacja projektowa, 

która pozwala na ogłoszenie tego przetargu. 

 

Radna Agnieszka Krawucka zapytała o zwiększenie funduszy na bieżące utrzymanie dróg.  Czy 

w związku z tym zwiększeniem budżetu istnieje szansa, że utwardzenie na ulicy Nowej zostanie 

przedłużone w stronę Cegielni, czy  te środki, które przesuwamy pozwolą na realizację? Ten 

ciąg jest ciągiem dosyć istotnym z punktu widzenia komunikacyjnego dlatego, że ludzie 

wyjeżdżają tą drogą do Warszawy i przydałoby się tą metodą, która została zastosowana  

również przedłużyć dalszy ten odcinek. 

 

Burmistrz Krzysztof Chaciński odpowiedział, że  ta kwota pozwoliłaby na zakończenie  tego 

zadania w taki właśnie sposób, natomiast przyznam, że nie mam takich planów. Ta część  

zadania, które zostało zrealizowane do ulicy Pileckiego  kosztowała 80 tys. zł i  pozostały 

odcinek kosztowałby mniej więcej drugie tyle. Środki na poszczególnych zadaniach drogowych  

są bliskie wyczerpaniu, więc to jest drugie zwiększenie i być może nie ostatnie w tym roku. Na 
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ten moment nie zadeklaruję, że ulica Nowa na pozostałym odcinku będzie realizowana w takiej 

formule.  

 

Radna Agnieszka Krawucka powiedziała, że wyceniła z kierownikiem Mystkowskim,  ile by 

kosztowało  objęcie tych domów, które zostały, ostatnie domy zostały po stronie Radzymina, 

to jest 150 metrów,  koszt ok. 20 tysięcy. 

 

Burmistrz Krzysztof Chaciński odpowiedział, że porozmawia na temat z kierownikiem i 

podejmiemy decyzję. Kierownik ma tych zadań ileś tam zaplanowanych, jeśli chodzi o 

utrzymanie dróg, więc na ten moment nie jestem w stanie decyzji podjąć. Natomiast miejsce w 

którym została zakończona inwestycja wynika wprost z budżetu, na tym odcinku znajduje się 

90 proc. budynków przy tej ulicy.  

 

Radna Agnieszka Krawucka powiedziała, że Pan Burmistrz ma rację, natomiast zostały te trzy 

budynki i  tutaj ludzie też mieszkają. 

 

Burmistrz Krzysztof Chaciński dodał, że trzy budynki po lewej, trzy budynki po prawej 150 

metrów to jest chyba troszkę za mało żeby objąć wszystkie, ale przeanalizuje  sytuację. 

 

Radny Marek Brodziak powiedział,  że chce jeszcze  wrócić do funduszu sołeckiego. Pan 

Burmistrz powiedział, że zrezygnowaliśmy z budowy boiska wielofunkcyjnego, jeżeli chodzi 

o Nadmę Pólko. Cały czas  figuruje w tym wykazie  boisko wielofunkcyjne. Czy w związku z 

tym nie powinniśmy zmienić tytułu w tym wykazie funduszy sołeckich, to jest pierwsze 

pytanie, a po drugie w tym wykazie jest zagospodarowanie terenu placu sołeckiego w Nadmie 

Starej. Pan Burmistrz powiedział, że budujemy oświetlenie w drodze, w dojściu do tego placu 

sołeckiego. Czy w związku z tym również nie powinniśmy zmienić tego tytułu. Następne 

pytanie, jest tam przewidziana kwota 58 tys. zł. Myślę, że z oświetlenia zostanie trochę,  

spodziewam się, że nie będzie to pełna kwota, którą  mamy  czyli 58 tys. razy dwa. Czy w 

związku z tym na przyszły rok możemy się spodziewać, że te środki zostaną przeniesione na 

przyszły rok, te niewykorzystane, które Pan zadeklarował jeżeli chodzi o  dodatkową pulę z 

urzędu i czy będziemy mogli się spodziewać, że ten budżet będzie na tyle duży, że będziemy 

w  stanie zrealizować tę inwestycję w dość szerokim zakresie.  

 

Burmistrz Krzysztof Chaciński odpowiedział, że  jak tylko od sołtysa dostaniemy protokół z 

zebrania wiejskiego wtedy zaproponujemy państwu zmianę nazwy zadania, to jeśli chodzi o 

Nadmę Pólko. Jeśli chodzi o zagospodarowanie placu sołeckiego, nie ma konieczności zmiany 

nazwy zadania, ponieważ oświetlenie ścieżki i inne elementy są elementem zagospodarowania 

tego placu,  ta nazwa w pełni umożliwia ogłoszenie przetargu i zlecenie budowy na tej 

podstawie. Natomiast jeśli chodzi o część nie będącą funduszem sołeckim, tutaj nie ma tego 

rygoru konieczności rozliczenia zadania w danym roku kalendarzowym i zadania, które będą 

zlecone w tym roku będą realizowane w formule wydatków niewygasających.  

 

Radny Zbigniew Jabłoński zadał pytanie o punkt 83, chodzi o fundusz sołecki na Wolicy, to 

jest renowacja miejsc pamięci 3 tys. zł, później punkt 84, integracja mieszkańców 16 391 zł i 

85 integracja mieszkańców 9 tys. złotych. Teraz została wprowadzona autopoprawka o kwotę 

6000 zł. czyli my z integracji z tego co zrozumiałem, z tych 16 tysięcy czy 25 czyli te 2 jakby 

zsumować te dwie tabele. 6 tysięcy przeznaczamy, tak, na to?  

 

Skarbnik Artur Goryszewski wyjaśnił, że następuje przesunięcie między paragrafy 4210, czyli 

przesunięcie z pozycji 84 do pozycji 85 kilkudziesięciu tysięcy złotych. przeznaczenie funduszu 
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sołeckiego czyli w dalszym ciągu chcecie państwo przeznaczyć te same pieniądze czyli 25 391 

zł na integrację mieszkańców z tym, że inna jest proponowana struktura wydatków. Mniej 

planujecie państwo przeznaczyć na zakup materiałów, więcej na zakup usług pozostałych. 

 

Radny Zbigniew Jabłoński dodał, że proszę mi powiedzieć na co te 6 tys. usługi pozostałe to 

różnie można to tłumaczyć, konkretnie czy Pani Sołtys składała  jakiś wniosek po to, żeby 

autopoprawkę wprowadzić na sesję. 

 

Skarbnik Artur Goryszewski odpowiedział, że nie każdy wydatek z funduszu sołeckiego przed 

jego wydatkowaniem jest przetwarzany na taki dokument zamówienia, zlecenia i rzeczywiście 

każdy taki wydatek jest akceptowany przeze mnie i przez Pana Burmistrza przed jego 

poniesieniem. Zanim Pani Sołtys wyda te pieniądze będziemy wiedzieli na co chce te pieniądze 

wydać. Natomiast w tej chwili tym dokumentem nie dysponuję ponieważ jest przedwcześnie. 

On nie może powstać zanim nie dokonamy zmian w budżecie. 

 

Radna Katarzyna Stokowska wyjaśniła, że nie robimy zmiany przeznaczenia danego środka, 

tylko my po prostu przesuwamy w jednym dziale z jednego paragrafu na drugi. Za ostatnią 

wycieczkę, która była z dziećmi do zoo mieliśmy dwie faktury, pierwsza  była za autokar, druga 

była za zakup biletów. Myślałam że te dwie faktury zostaną ujęte w dwa oddzielne działy, że 

gdzie indziej dojazd i autokar a gdzie indziej zakupienie  biletów. Niestety to zostało przyznane 

w innym paragrafie i w tej chwili na wycieczkę dla seniorów, którą jeszcze tutaj omawiamy na 

spotkaniu nie będzie środków na autokar. Dlatego prosiłam o przesunięcie tej kwoty w inny 

dział. Nie zmiany przeznaczenia, tylko po prostu w inny dział, na usługi. 

 

Radny Zbigniew Jabłoński dodał, że  dyskusja była na zebraniu odnośnie renowacji miejsc 

pamięci, czy podjęliśmy  jakąś decyzję, czy nie, odnośnie tych pieniędzy? 

 

Radna Katarzyna Stokowska wyjaśniła, że już podjęta została decyzja, było zebranie sołeckie 

w sprawie przeznaczenia funduszu sołeckiego.  Zostały zmienione środki 3 tys. zł i ponieważ 

padł punkt dotyczący funduszu sołeckiego na przyszły rok 2022, przeznaczyliśmy 90 proc. 

funduszu sołeckiego na dany cel, a że w tym roku mieliśmy 7 tysięcy na renowację tak jakby 

podestu tutaj tego placu zabaw,  więc moja prośba, szkoda żebyśmy my malowali na przykład 

podest robimy to.. 

 

Radny Zbigniew Jabłoński odpowiedział, że wszystko rozumiem bo ja znam temat wie pani 

tylko do czego zmierzam. Przeznaczyliśmy 3 tysiące złotych na renowację jednego miejsca 

pamięci, natomiast zapomnieliśmy o renowacji drugiego, co do którego zgłaszałem wniosek, 

ale to nie zostało  ujęte, jest szkoda pieniędzy, żeby nie zostały wykorzystanie jeszcze chyba w 

tym roku. 

 

Burmistrz Krzysztof Dobrzyniecki powiedział, że chce uściślić jedną rzecz. Często na 

zebraniach sołeckich, gdy podejmowane są uchwały o przeznaczeniu środków na dane zadania, 

zwłaszcza jeśli chodzi o integrację, sołtys wraz z mieszkańcami nie do końca są w stanie 

określić czy będą to,  jak Skarbnik mówi, kwestie usług czy też kwestie zakupu materiałów. 

Skarbnik dostając wniosek z zebrania sołeckiego nie ma podzielenia odpowiednich kwot a 

przynajmniej nie często zdarza się, że już są na etapie składania wniosków do funduszu,  

dookreśla, że np. 2 tys. to będą go kosztowały usługi a kolejne 2,5 tys. to będą zakupy 

materiałów. Często się zdarza, że pierwotny zapis ulega przesunięciu między paragrafami, to o 

czym była mowa. Tak też było w tym przypadku.  
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Głosowano wniosek w sprawie: 
autopoprawka Burmistrza.  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (20) Marek Brodziak, Elżbieta Darka , Zbigniew Jabłoński , Leszek Jankowski , Tadeusz 

Jędrasik , Agnieszka Kacprzak , Ewelina Kostrzewa , Agnieszka Krawucka, Agnieszka Oniszk-

Stachyra, Izabela Paciorek, Małgorzata Puzio Miękus, Piotr Rembelski, Wiesław Solarz, 

Katarzyna Stokowska, Monika Sztuka-Brzezińska, Przemysław Śledź, Tomasz Wąsik, Mariusz 

Wilkowski , Ewa Wnuk, Elżbieta Wołynko 

BRAK GŁOSU (1) Ewa Kowalska  

 

Głosowano w sprawie: 
zmiany uchwały budżetowej Gminy Radzymin na rok 2021;.  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (20) Marek Brodziak , Elżbieta Darka , Zbigniew Jabłoński , Leszek Jankowski , Tadeusz 

Jędrasik , Agnieszka Kacprzak , Ewelina Kostrzewa , Agnieszka Krawucka, Agnieszka Oniszk-

Stachyra, Izabela Paciorek , Małgorzata Puzio Miękus, Piotr Rembelski, Wiesław Solarz, 

Katarzyna Stokowska, Monika Sztuka-Brzezińska, Przemysław Śledź, Tomasz Wąsik, Mariusz 

Wilkowski , Ewa Wnuk, Elżbieta Wołynko 

BRAK GŁOSU (1) Ewa Kowalska  

 

12) w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Radzymin na lata 2021-

2030. 

 

Skarbnik Artur Goryszewski poinformował, że uchwała kolejna to standardowo konsekwencja 

tej ze zmianami do budżetu.   Dane charakteryzujące rok bieżący to w całości konsekwencja 

zmian podjętych przed chwilą w zakresie budżetu roku bieżącego. Zwracam  uwagę na pewien 

mechanizm, który  jest konsekwencją zmiany roku bieżącego, natomiast dotyczy lat kolejnych. 

Dosyć istotnie modyfikowane są dochody w zakresie podatku od czynności cywilnoprawnych 

i podatku od nieruchomości. W konsekwencji są przesłanki ku temu, by zmieniać wartości 

charakteryzujące te dochody dla lat kolejnych i one również ulegają zwiększeniu. W latach 22-

30 w całości zwiększenia konsumowane są nakładami na inwestycje. Na chwilę obecną nie 

widzę przesłanek ku temu, by  istotnie modyfikować wartości charakteryzujące wydatki o 

charakterze bieżącym lat kolejnych. W roku 2022 zwiększeniu istotnemu ulega również dochód 

majątkowy, pochodzący z dotacji od Marszałka Województwa Mazowieckiego, który służy 

finansowaniu 50 % kosztów  budowy muzeum w Domu Pielgrzyma. Tyle jeżeli chodzi o lata 

kolejne i pozycje, które nie są ujęte załącznikiem numer 2. W zakresie załącznika numer 2 

zmiany są dosyć liczne, ale dają się  wytłumaczyć w sumie dwiema przesłankami. Z jednej 

strony jest to dostosowanie do wartości budżetowych wartości,  nakładów planowanych na 

przedsięwzięcia wieloletnie w roku 2021. Jeżeli modyfikujemy nakłady roku 2021 w budżecie, 

zobowiązani jesteśmy analogicznie zmodyfikować nakłady na przedsięwzięcia wieloletnie w 

załączniku numer 2 do WPF-u i z takich przesłanek wynika modyfikacja planu wydatków roku 

2021 w zakresie realizacji projektów Virtual WOW, w zakresie bieżącej konserwacji 

oświetlenia ulicznego, transportu pasażerskiego, remontów dróg gminnych oraz programu 

inwestycji odwodnieniowych. To są te zmiany, które analizowałem, czyli odpowiednio 
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zmniejszenie o 15 tys., zwiększenie o 6, zwiększenie o 500, zwiększenie o 150 i program 

inwestycji odwodnieniowych, który jest zmniejszany o 36 tys., jeśli chodzi o wartość roku 

bieżącego. Lata kolejne, czyli przedsięwzięcia modyfikowane w latach kolejnych wynikają z 

ofert, które otrzymaliśmy łącznie z otwartych przetargów. Z jednej strony proponuje się 

zabezpieczyć dodatkowe środki na modernizację Domu Pielgrzyma. Ta inwestycja będzie 

wynosiła,  etap realizacji, trochę poniżej 8 mln zł i taką kwotę proponuje się przeznaczyć na 

ten cel. Połowa tych środków pochodziła będzie z budżetu Marszałka. Na budowę budynków 

komunalnych, jeżeli chcemy realizować te przedsięwzięcia,  jest bardzo istotnie dofinansowane 

zewnętrzne, zmuszeni jesteśmy zabezpieczyć dodatkowe 400 tys. zł, czyli tam kwota wzrasta 

do 6 400 tysięcy złotych. Poza tym symboliczne zwiększenie na projekt zamienny drogi 

łączącej ulicę Wołomińską i Słowackiego 50 tys. zł. W roku 2022 uszczupla się nakłady 

przewidziane na zakup nieruchomości w obrębie Emilianów. To jest wydatek na chwilę obecną 

niezaangażowany, natomiast to zmniejszenie służy sfinansowaniu zwiększeń planowanych na 

ten rok. Tyle w zakresie WPF-u z mojej strony. 

 

Głosowano w sprawie: 
 zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Radzymin na lata 2021-2030. 

 

Wyniki głosowania 
ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (21) Marek Brodziak , Elżbieta Darka, Zbigniew Jabłoński , Leszek Jankowski , Tadeusz 

Jędrasik , Agnieszka Kacprzak , Ewelina Kostrzewa , Ewa Kowalska, Agnieszka Krawucka, 

Agnieszka Oniszk-Stachyra, Izabela Paciorek, Małgorzata Puzio Miękus, Piotr Rembelski, 

Wiesław Solarz, Katarzyna Stokowska, Monika Sztuka-Brzezińska, Przemysław Śledź, 

Tomasz Wąsik , Mariusz Wilkowski , Ewa Wnuk, Elżbieta Wołynko 

 

5. Informacja o działalności Burmistrza w okresie między sesjami. 

 

Burmistrz Krzysztof Chaciński powiedział, że przedstawi  telegraficzny przegląd największych 

zadań inwestycyjnych. I tak w zakresie inwestycji nie drogowych, ruszyły na powrót prace w 

parku Czartoryskiej. One zostały na chwilę zatrzymane z uwagi na odkrycie podczas prac 

związanych ze oczyszczaniem zbiornika piskorzy. Piskorz to gatunek chroniony. Nie 

spodziewaliśmy się w ogóle tego gatunku, bo zgody na szereg gatunków mieliśmy, natomiast 

tego nie mogliśmy płoszyć ani odławiać. W tej chwili po dłuższym oczekiwaniu taką zgodę 

dostaliśmy. W związku z yum prace zostały wznowione. Trwają także prace przy budowie 

boisk przy Szkole Podstawowej nr 2 w Radzyminie. Komisja infrastruktury podczas 

wyjazdowego posiedzenia miała okazję wizytować tę budowę. Trwają także prace przy 

budowie boiska w Łąkach. Jeśli chodzi o budowę Muzeum Bitwy Warszawskiej 1920 roku to 

dzięki dzisiejszym zwiększeniu będziemy mogli rozstrzygnąć przetarg. Jeśli chodzi o inne 

inwestycje, wspomniana już dzisiaj informacja o budowie budynków komunalnych przy 

Słowackiego, to zwiększenie również pozwoli nam na rozstrzygnięcie przetargu i wyłonienie 

wykonawcy. Mamy pozwolenie na budowę dla budynku komunalnego przy ulicy Zduńskiej, 

tak zwanej łaźni. Będziemy w tej chwili występować o środki zewnętrzne na ten cel do Banku 

Gospodarstwa Krajowego i ogłoszony został przetarg na rozbudowę szkoły podstawowej w 

Nadmie. Jeśli chodzi o drogi, największą trwającą obecnie inwestycją jest budowa alei Lecha 

Kaczyńskiego. Pierwszy etap od ul. Mokrej do Weteranów trwa. Tutaj również komisja 

infrastruktury miała okazję podczas wyjazdowego posiedzenia wizytować tę budowę. W tej 

chwili trwa przetarg na budowę drugiego etapu. Za kilka dni powinniśmy poznać oferty na ten 

cel. Lada moment ogłosimy także przetarg na nakładki asfaltowe tegoroczne. Zgodnie z tym 
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systemem funduszy sołeckich powiększanych o budżet gminy, część sołectw przeznaczyła 

środki na nakładki asfaltowe. W tym roku odbyła się kolejna seria zebrań wiejskich. 

Mieszkańcy zgodnie z tym ustaleniem kolejne, drugie fundusze przeznaczyli na ten sam cel.  

W związku z czym na Strzelców Kresowych, na Opolskiej, Słowiańskiej, Brzozy, Runa 

Leśnego Danusi Jurandówny, na Wesołej ruszy przetarg, który będzie zakładał modernizację 

tych ulic. Podobnie, lada moment ogłosimy przetarg na budowę ulicy Żukowskiego. To są z 

kolei środki z FOGR-u i zakończył się etap projektowy, czy zmiany części projektu dla ulicy 

Lipowej i Azaliowej. Tutaj również wykonawca będzie wchodził w teren. Trwają  prace 

związane z konserwacją rowów przez Zakład Gospodarki Komunalnej w związku z powołanym 

sztabem przeciwpowodziowym. Wykonano jedno zadanie przy Strzelców Grodzieńskich, trwa 

w tej chwili realizacja drugiego przy Rżyskach. Kilka zadań, tam gdzie powstaje system 

deszczowy czy deszczowo - drenażowy, zostało zlecone firmie Spectare do realizacji 

zewnętrznej. Jeśli chodzi o plany miejscowe, to pierwszego września weszły w życie 

uchwalone  plany dla Cegielni i Radzymina 7 czyli śródmieścia i zakończyliśmy wyłożenie 

planu miejscowego dla Nowych Załubic, trwa jeszcze składanie uwag. Jeśli nie będą one zbyt 

liczne to prawdopodobnie w listopadzie będę kierował uchwałę w zakresie przyjęcia tego 

miejscowego planu.  

 

6. Realizacja wniosków z poprzedniej Sesji. 

 

Przewodniczący Rady Piotr Rembelski przedstawił, że punkt szósty to realizacja wniosków z 

poprzedniej sesji. Wnioski zostały do państwa radnych przesłane. Czy do tej części porządku 

obrad są jakieś uwagi, do odpowiedzi które zostały państwu przesłane? Nie widzę. Zamykamy 

w takim razie procedowanie nad tym punktem.  

 

7. Wolne wnioski i informacje. 

 

Radna Agnieszka Krawucka powiedziała, że już wielokrotnie zgłaszała i prosiła o dowieszenie  

dwóch lamp na ulicy Kwiatowej i Topolowej, temat  z końca 2019 roku. Jaka jest szansa żeby 

te dwie lampy dowiesić na już istniejących słupach w tym roku. 

 

Burmistrz Krzysztof Chaciński powiedział, że takich wniosków z całej gminy jest więcej. 

Czekamy na zakończenie budowy alei Jana Pawła II, ponieważ z tej drogi zdemontujemy 

kilkadziesiąt lamp. Tamto oświetlenie jest podwójne z dwóch stron i wtedy będziemy mogli 

fizycznie przewiesić lampy. Zakończenie inwestycji jest lada moment,  jest  duża szansa, że w 

tym roku te lampy dowiesimy.  

 

Radna Agnieszka Krawucka odpowiedziała, że  może jeszcze osobnego maila wysłać z  

pismami dlatego, że taką samą informację otrzymała dokładnie rok temu, że właśnie będzie 

zamontowane oświetlenie i w ramach uzupełnienia te lampy zostaną zawieszone, więc nie wie, 

gdzie jest kwestia tego, kto podejmuje decyzję.  

 

Burmistrz Krzysztof Chaciński wyjaśnił, że  inwestycja na Jana Pawła miała zakończyć się 30 

czerwca, potrwała chwilkę dłużej, mamy wrzesień. Ta inwestycja kończy się w tej chwili  i 

dopiero po  oddaniu drogi do użytku będziemy mogli te lampy zdemontować. W tej chwili 

chyba już każdy  widzi, że inwestycja na Jana Pawła jest bliska ukończeniu. Tam właściwie 

zostały jakieś drobne rzeczy do wykonania. Po przejęciu  tego odcinka przez gminę, bo w tej 

chwili to jest plac budowy oddany firmie TD DIM,  będziemy mogli zdemontować oświetlenie. 

 



26 

 

Radny Tomasz Wąsik powiedział, że w ostatnim tygodniu rozmawialiśmy odnośnie parkingu 

przy Słowackiego z budżetu partycypacyjnego. Miał być przetarg , postępowanie przetargowe 

ogłoszone. Czy udało się ogłosić postępowanie przetargowe w tamtym tygodniu?  

 

Burmistrz Krzysztof Chaciński odpowiedział, że jest ogłoszony przetarg na etap pierwszy przy 

Mazurze. Lada moment powinien być ogłoszony przetarg na etap drugi, właśnie przy 

budynkach wielorodzinnych. 

 

Radna Elżbieta Darka powiedziała, że minęły chyba trzy miesiące od momentu, kiedy nasz 

zakład komunalny objął swoim zarządzaniem targowisko i bardzo mnie cieszy fakt, że widać 

ogromną zmianę na tym targowisku. Nie ma kałuż, przynajmniej w znacznej części tego 

targowiska, powyznaczane są linie, zapanował tam  większy porządek. Więc bardzo dziękuję 

Panu Dyrektorowi Andrzejowi Noconiowi i całemu zespołowi, który pracował nad tym,  

 i oczywiście Panu Burmistrzowi i prośba, żeby w najbliższym czasie zająć się wielokrotnie 

zgłaszanym problemem czyli parkowaniem wzdłuż ogrodzeń na ulicy Zwycięskiej  

i Ogrodowej. I wtedy już myślę, że wszyscy mieszkańcy będą bardzo zadowoleni z postępów 

jakie są na targowisku miejskim.  

 

Przewodniczący Rady Piotr Rembelski powiedział, że  we wnioskach z  poprzedniej sesji 

proponował takie troszkę innowacyjne  podejście. Obok targowiska jest prywatny plac, dość 

duży, na którym jest możliwość, aby parkować samochody za drobną odpłatnością. To jest 

bodajże 2 złote. Proponowałem rozwiązanie polegające na tym, żeby gmina porozmawiała  

z właścicielem tego terenu na temat wydzierżawienia tego terenu, bądź też jakiejś innej formuły 

umożliwiającej wpuszczenie tam parkujących bezpłatnie. Kwota niby nieduża, natomiast w 

mojej ocenie przy większości tego typu obiektów jak targowisko istnieją  większe parkingi niż 

w przypadku naszego targowiska. Stąd też taki pomysł i podzieliłem się nim zadając pytanie, 

natomiast  dostałem  odpowiedź, że generalnie teren prywatny i kwota nie jest aż tak duża, aby 

mieszkańcy mieli utrudnione korzystanie z tego parkingu. Ja się z tym zgadzam, bo 

rzeczywiście 2 złote to  nie jest jakaś ogromna kwota, natomiast dalej uważam, że taki bezpłatny 

parking w tym miejscu przydałby się i on by siłą rzeczy te problemy w mojej ocenie rozwiązał. 

Ale to tak jak państwo radni dostaliście odpowiedzi, tam jest ta informacja z którą możecie się 

zapoznać. 

 

Burmistrz Krzysztof Chaciński powiedział, że bardzo dziękuję pani Elżbiecie za zauważenie 

zmian na targowisku. Rzeczywiście, ustalenia z Zakładem Gospodarki Komunalnej są takie, 

żeby te środki pobierane z targowiska były w dużej mierze inwestowane na targowisku. Dlatego 

część placu została utwardzona, zostały wyznaczone alejki. W tej chwili mierzymy się także z 

handlem poza terenem targowiska. Sukcesywnie kontrolujemy te miejsca i staramy się nakłonić 

do handlu na terenie targowiska. Bardzo podniosłaby prestiż tej okolicy przebudowa ulicy 

Ogrodowej i Zwycięskiej. Mam nadzieję, że to się będzie mogło zadziać. Gmina złożyła do 

Polskiego Ładu między innymi wniosek o przebudowę ulicy Ogrodowej. Ona nie zwiększa co 

prawda liczby miejsc parkingowych w tej okolicy w jakiś istotny sposób, natomiast na pewno 

porządkuje tę przestrzeń. Po  wniosku pana Piotra Rembelskiego pojechałem w tę okolicę, żeby 

sprawdzić cennik  parkingu o którym była mowa. Jest albo 2 albo 3 zł, nie pamiętam w tej 

chwili tej wartości z głowy, bez względu na długość czasu korzystania, czyli nie jest to za 

godzinę, tylko rzeczywiście za cały pobyt i wydaje się, że jest to kwota na tyle nieduża, że nie 

stanowi ona bariery w korzystaniu z targowiska. Pozostawienie auta na ulicy z ryzykiem jego 

zarysowania czy jakiś innych szkód jest dużo, dużo większe i w momencie, kiedy  rozważamy 

ograniczenie parkowania w śródmieściu Radzymina i też ponoszenie opłat z tego tytułu, nie 

wydaje się, aby ta wartość była na tyle duża, żeby ograniczała możliwość korzystania z tego 
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parkingu, ale niezależnie od tego, prowadzę w tej chwili  osobisty monitoring zapełnienia tego 

parkingu tak,  żeby weryfikować, czy ta przestrzeń, która tam istnieje, pomimo tej odpłatności 

jest wystarczająca czy też nie, żeby pomieścić dodatkowe auta parkujące w tej chwili w 

miejscach nie przeznaczonych do tego. 

 

Radna Elżbieta Darka odpowiedziała,  że ja  się trochę dziwię tym wszystkim kierowcom, 

którzy parkują na ulicy, ponieważ tam są doły, nierówności i właśnie ta możliwość uszkodzenia 

auta, a parking jest wygodny, tani i bez określania czasu, ale bardzo dziękuję Panu 

Burmistrzowi, że myśli  też o tej przestrzeni wokół targowiska.  

 

Przewodniczący Rady Piotr Rembelski podziękował Pani Radnej. Pan Premier bywa ostatnio  

w naszym Radzyminie, więc być może w ramach Nowego Ładu kolejne jakieś dobre 

wiadomości wkrótce do nas dotrą. Natomiast co do tego parkingu i pomysłu który zgłosiłem,  

chciałbym zwrócić uwagę na jeden aspekt. My jako gmina w tej chwili nie podejmujemy 

działań żadnych, nie zachęcamy mieszkańców do korzystania z tego parkingu i w zasadzie 

dobrze, bo pojawiłby się już zapewne zaraz zarzut, że napędzany prywatny biznes, że prywatny 

właściciel czerpie korzyści z tego najmu i wpuszczenia tam pojazdów za tą drobną 

odpłatnością. Gdyby w ramach np. dzierżawy to gmina tym terenem zarządzała, wydaje mi się, 

że troszeczkę łatwiej by nam było zachęcać mieszkańców do korzystania z tego parkingu, nawet 

za tą drobną odpłatnością, gdyby taka formuła została utrzymana. Natomiast nie pojawiłby się 

zarzut, że robimy to tylko i wyłącznie po to, aby jednorazowo zwiększyć przychód prywatnego 

właściciela. To tak ku rozwadze, ale dziękuję bardzo Panie Burmistrzu, że zadeklarował Pan 

weryfikację stanu tego parkingu. Jakiś czas temu już go obserwowałem  i  tam zawsze tych 

miejsc wolnych jest sporo, mimo, że on jest w dużej części zapełniony, to jednak wydaje mi się 

że rezerwa tam jest także. 

 

Radna Monika Sztuka Brzezińska powiedziała,  że jako Przewodnicząca Komisji infrastruktury 

chciałaby bardzo podziękować, bo 13 września odbyła się objazdowa komisja  infrastruktury i 

chciałabym podziękować  radnym obecnym podczas tej komisji, która nie była łatwa, dość 

intensywna, Burmistrzowi za obecność na komisji i Kierownikom referatów inwestycji oraz 

budowy i utrzymania dróg. Chciałam również podziękować pracownikom PWiK, którzy 

pojawili się na komisji,  opowiedzieli o inwestycjach prowadzonych przez przedsiębiorstwo. 

Chciałabym również podziękować pracownikom biura rady za pomoc w organizacji tej komisji. 

Wiem, że to była dość intensywna komisja z powodu  dość obszernego harmonogramu i planu 

objazdu tych inwestycji, ale myślę, że to właśnie świadczy tylko o tym, jak bardzo dużo dzieje 

się na terenie naszej gminy.  Myślę, że to nam sporo wyjaśniło, pokazało i że każdy coś tam z 

tego wyciągnął dla siebie.   

 

Przewodniczący Rady Piotr Rembelski powiedział, że przyłącza się  do tych podziękowań, ale 

chciałbym też w Pani stronę podziękowania skierować, bo takie dotarły do mnie informacje, 

niestety nie mogłem uczestniczyć w tej komisji, od uczestniczących radnych, że formuła bardzo 

się podobała i możliwość uzyskania na miejscu informacji o realizowanych inwestycjach 

spotkała  się z bardzo pozytywnym odbiorem radnych, dziękujemy Pani Przewodniczącej za  

inicjatywę. Może to jakaś wskazówka,  żeby w przyszłości kolejne takie komisje w terenie 

organizować. Jest mi ciężko teraz zachęcać do tego, bo niestety nie brałem udziału w komisji,  

ale myślę, że jeśli nadarzy się kolejna okazja to na pewno będę chciał też w takiej komisji w 

takiej formule uczestniczyć. 

Radny Marek Brodziak powiedział, że już raz dziękował pani Monice za zorganizowanie tej 

komisji, ale jeszcze raz dziękuje bardzo za możliwość obejrzenia przynajmniej części 

inwestycji, które realizowane są na terenie Radzymina. Myślę, że to bardzo fajny pomysł, 
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żebyśmy się spotykali przynajmniej dwa razy w roku na takiej komisji objazdowej. Natomiast  

chciałbym trzy sprawy poruszyć, dwie sprawy a propos tego, co zobaczyliśmy podczas tej 

komisji objazdowej. Byliśmy na ulicy Rzecznej w Nadmie, tam mamy problem taki, że osoba 

która wywyższa  teren wzdłuż rzeki Czarnej, jeszcze dodam, że tutaj jest teren zalewowy w 

obszarze chronionym, dewastuje nam tę ulicę. Zostały rozjechane studzienki 

telekomunikacyjne, przez dłuższy czas te studzienki były uszkodzone, co zagrażało 

bezpieczeństwu mieszkańców poruszających się zarówno chodnikiem jak i tą drogą, bo część 

studzienek jest usytuowana w drodze, w świetle drogi.  Pytanie jest takie, bo przyznam, przez 

kilka dni mnie nie było tutaj w okolicach i nie zweryfikowałem tego, w czwartek jeszcze te 

studzienki nie zostały naprawione. Pytanie , czy już udało się zakupić włazy studzienkowe? I 

drugie pytanie, czy udało się skontaktować z policją żeby wzmorzyła kontrole i sprawdzała ten 

ruch ciężarowy, który się na tej ulicy odbywa.  

 

Burmistrz Krzysztof Chaciński odpowiedział, że  nie wie, czy włazy zostały zakupione, 

natomiast pamiętam też z komisji moją deklarację, że przygotuję zestaw informacji na temat 

tego, jakie działania były podejmowane względem osób podnoszących teren. Taki zestaw jest 

w tej chwili przygotowywany, zostanie państwu przekazany. I zainstalowano też foto-pułapkę, 

która pomoże nam namierzać pojazdy poruszające się tą ulicą i dokonujące uszkodzeń.  

 

Radny Marek Brodziak odpowiedział, że to właśnie drugi temat, który chciałem poruszyć, 

informację o którą prosiłem na komisji na temat tych działań, ale skoro jest  przygotowywana, 

także spokojnie na nią poczekam. Natomiast  chciałbym przejść do tematu bezpieczeństwa na 

terenie Nadmy. Na forum Nadmy Sołtys prowadzi ranking najlepszych i najładniejszych zdjęć 

"spotkaj się oko w oko z dzikiem" ,  tutaj tak  humorystycznie do tego podchodzę, ale sam 

miałem okazję spotkać się z takim dzikiem ostatnimi czasy. Jest to locha, która wędruje przez 

Nadmę w tą i z powrotem, chyba ma wyznaczony szlak codziennych wędrówek, locha z 

ośmioma warchlakami. Co możemy z tym zrobić, jak możemy pomóc mieszkańcom w 

zwalczeniu tego problemu albo ograniczeniu skali tego zagrożenia,  Sołtys  alarmuje, że próbuje 

sam skontaktować się z dwoma towarzystwami łowieckimi,  żadne z tych stowarzyszeń, kół 

łowieckich nie jest w stanie nam pomóc albo może nie jest w ogóle zainteresowane współpracą. 

Czy my jako urząd gminy Radzymin nie jesteśmy w stanie w jakiś sposób wpłynąć na poprawę 

bezpieczeństwa związanego z obecnością dzików w najbliższym naszym otoczeniu. 

 

Burmistrz Krzysztof Chaciński  odpowiedział, że po interwencjach mieszkańców zgłosiliśmy 

się do obu tych kół, jakiś czas temu wystąpiliśmy też o zmianę granic, ponieważ Nadma 

znajduje się na pograniczu obu tych kół i żadne nie jest żywo zainteresowane tym, żeby 

rozwiązywać problemy mieszkańców na pograniczu. Mam nadzieję, że te koła zostaną 

zmienione i ta granica zostanie oparta na rzece Czarnej, która jest taką naturalną barierą, 

natomiast nie jestem w stanie znaleźć jakiegoś idealnego rozwiązania, w jaki sposób można 

pomóc mieszkańcom. To są duże, zwarte kompleksy leśne i te dziki rzeczywiście wychodzą 

poza teren swojego naturalnego żerowania, ale też jestem otwarty  na wszelkie pomysły. Jeśli 

macie Państwo pomysły, w jaki sposób można mieszkańcom pomóc, to chętnie wysłucham. 

 

Radny Marek Brodziak odpowiedział, że  mam wrażenie, że to jest to sama stado dzików, bo 

to jest matka z kilkoma warchlakami. Druga sprawa,  tereny,  po których się poruszają są mocno 

zarośnięte trawami, trawy nie są wykoszone, pola nie są użytkowane i to jest chyba największy  

problem, że taki dzik potrafi nas zaskoczyć wychodząc z zarośli, dosłownie parę metrów obok 

nas. Ale  sytuacja jest  nie za ciekawa. Sam mam dzieci, które uczęszczają do szkoły i idą na 

piechotę do tej szkoły. Wiem, że nieraz już miały okazję spotkać się z tymi stworzeniami. Na 
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szczęście nic się na razie nie stało, natomiast apeluję, żeby jednak zintensyfikować te działania 

i pomóc nam.  

 

Radna Agnieszka Kacprzak zapytała o ulicę Danusi Jurandówny. Czy tam w przyszłym roku  

przewidziane jest dowieszenie lamp, bo tam brakuje na samym końcu czterech lamp, 

mieszkańcy mi zgłaszają, a wiem, że ma być nakładka asfaltowa. Czy przy tej nakładce 

asfaltowej również będzie dowieszenie lamp, bo są istniejące słupy.  

 

Burmistrz Krzysztof Chaciński udzielił odpowiedzi, że  nie ma pozycji zawieszenia lamp na 

Danusi Jurandówny w budżecie. Natomiast jest rzeczywiście wykonanie nakładki asfaltowej w 

tym roku do końca. 

 

Radna Agnieszka Kacprzak zapytała o serwisówkę, bo nie pamiętam, na czym stanęła ta 

inwestycja, a z tego co wiem, to miała być oświetlona od ulicy Wodnej do Scanii i dzwoniłam 

przed chwilą właśnie do mieszkańca i powiedział, że nic tam nie ma, żadnych lamp i chciałam 

spytać na jakim to etapie stanęło. 

 

Burmistrz Krzysztof Chaciński odpowiedział, że jest podpisana umowa, termin realizacji to  

 20 lutego 2022 r.,  to jest formuła "projektuj i buduj" , trwa projektowanie i ten sam wykonawca 

będzie realizował zadanie. 

 

Radna Agnieszka Kacprzak zapytała, czy jest jakieś dofinansowanie do fotowoltaiki ,czy jest 

jakiś punkt w Radzyminie albo w urzędzie.  

 

Burmistrz Krzysztof Chaciński powiedział, że nie ma wprost programu, który dofinansowałby 

tylko i wyłącznie fotowoltaikę, natomiast uruchomiliśmy punkt konsultacyjny „czystego 

powietrza”,  umożliwia różnego rodzaju dofinansowania do wymiany źródeł ciepła. Idea 

programu sprowadza się do likwidacji źródeł emisyjnych i montażu źródeł nieemisyjnych, 

takich jak fotowoltaika. Informacji szczegółowej mogę udzielić w terminie późniejszym, bo nie 

chcę tu w błąd wprowadzić. Taki punkt konsultacyjny znajduje się w urzędzie miasta, w 

budynku C przy ul. Komunalnej. Jest tam pracownik, który może pomóc wypełnić taki wniosek 

i również w Radzyminie a nie w Wojewódzkim Funduszu jak do tej pory, można taki wniosek 

złożyć, takie wnioski spływają do gminy. 

 

Radna Agnieszka Kacprzak zgłosiła o  wyrównanie ulicy Chopina. Jest nieprzejezdna i 

mieszkańcy bardzo mnie prosili, żeby to było jakoś tam w miarę sprawnie i szybko zrobione. 

 

Radna Agnieszka Krawucka powiedziała, że mieszkańcy również na ostatnim spotkaniu we wsi 

Cegielnia zgłosili taki problem, że pojawia się też locha z małymi. To są ulice Nowa, Bajkowa, 

na tym terenie się pojawiają, też prosili o jakieś wsparcie w tym temacie. Powiedziała, że  

podczas zebrań wiejskich mieszkańcy konstruują wnioski, które jako Sołtysi wpisujemy do 

protokołu i nie dostajemy żadnych informacji zwrotnych. Zapytała co się dzieje w kwestii 

parkowania przy placu zabaw. Powstał warsztat samochodowy i  klienci tego warsztatu  

samochody do reparacji parkują w pasie drogi. Przy placu zabaw ta droga ma  łuk,  jak 

samochody zostaną zaparkowane, a samochody są długie, to niestety zawężają tę widoczność 

przy przejściu dla pieszych i chciałabym prosić referat merytoryczny, żeby podjął działania z 

tym związane. Nie wiem jakie ma narzędzia do tego, ale żeby coś się ruszyło. Składałam w 

czerwcu te wnioski mieszkańców. 
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Burmistrz Krzysztof Chaciński poinformował, że w tym miejscu będziemy wdrażali 

organizację ruchu zakazującą postoju i wtedy będziemy mogli z pomocą policji zrealizować to 

zachowanie. 

 

wokół niego dzieje, chodzi o parkowanie samochodów, Radna Ewa Wnuk powiedziała, że 

przesłuchując się dyskusji na temat targowiska i tego co się to pomyślałam o tym czy to straż 

miejska, którą grupa radnych wnioskowała o reaktywowanie, nie byłaby rozwiązaniem, by 

poprawić bezpieczeństwo w tym zakresie. Budżet będzie konstruowany niebawem albo już są 

przymiarki do budżetu na przyszły rok. Przedstawił Pan Burmistrz symulacje, ile to by 

kosztowało, wyszły ogromne miliony, ale to nie chodzi o to, żeby to była pełna obsada, bo tak 

mniej więcej to wtedy wyglądało, czy w jakimś ograniczonym zakresie nie dałoby rady jednak 

wrócić do tematu i reaktywować Straż Miejską? 

 

Burmistrz Krzysztof Chaciński odpowiedział, że na wniosek części radnych przygotowałem i 

skonsultowałem projekt z komendantami policji, starałem się go wycenić. Chociaż  moje zdanie 

na temat Straży Miejskiej państwo znacie, ale moja rzetelność tego wymagała ode mnie. W 

moim przekonaniu reaktywowanie Straży Miejskiej nie jest zasadne, więc z mojej strony w 

projekcie budżetu Straż Miejska się nie znajdzie. Państwo jako radni, uchwalacie budżet, 

składacie wnioski, natomiast w projekcie budżetu przygotowanym przeze mnie takiej pozycji 

nie będzie.  

 

Radna Ewa Wnuk powiedziała, że dostała SMS-a, że w środę jest spotkanie na temat 

dofinansowania do termomodernizacji, wymiany pieców węglowych. Czy to jest jakaś firma,   

w urzędzie będzie to prezentowała, czy bliżej to jest z urzędu. 

  

Burmistrz Krzysztof Chaciński odpowiedział, że to jest  może bardziej reklama czy informacja 

na temat tego, że w Radzyminie właśnie uruchomiliśmy w urzędzie punkt czystego powietrza 

i jakie możliwości dla mieszkańców się z tym wiążą. 

 

Radna Katarzyna Stokowska powiedziała, że wnioskowaliśmy o dostawienie czterech słupów 

w miejscowości Ruda, łącząca odcinek między Rudą a Rejentówką, na jakim etapie jest  

realizacja zadania.  

 

Burmistrz Krzysztof Chaciński odpowiedział, że powiat zaprojektował ten odcinek drogi, w 

tym oświetlenie. Czekaliśmy  na ten projekt, w tym tygodniu będziemy ogłaszali postępowanie  

dla Rudy, ul. Chopina i tych zadań, które posiadają już dokumentację projektową a nie były 

jeszcze dotychczas ogłoszone.  

 

Radna Katarzyna Stokowska zapytała, na jakim etapie jest projekt tego odcinka pobocza, 

chodnika w miejscowości Ruda.  

 

Burmistrz Krzysztof Chaciński odpowiedział, że to jest projekt nie chodnika, tylko całego pasa 

drogowego, czyli jezdni, odwodnienia, oświetlenia, ciągu pieszo – rowerowego,  projektowanie 

się jeszcze nie zakończyło. Do końca tego roku powiat deklarował, że wystąpi z wnioskiem  

o wydanie ZRID-u, czyli należy spodziewać się tej decyzji wiosną przyszłego roku i to  

umożliwi  realizację oświetlenia na odcinku między Trzcianą a Rudą. 

 

Radny Zbigniew Jabłoński powiedział, że za Jego pośrednictwem mieszkańcy zadają pytania 

do Pana Burmistrza. Chodzi o ulicę Nowinkową na jakim to jest etapie?  
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Burmistrz Krzysztof Chaciński odpowiedział, że dla ulicy Nowinkowej bardzo  dużo czasu 

zajęło uzyskanie uchwały walnego zgromadzenia wspólnoty gruntowej wsi Stare Załubice na 

temat użyczenia nam tego terenu, ale taką uchwałę już posiadamy i będziemy mogli w 

przyszłym roku zrealizować zadanie inwestycyjne w postaci nakładki asfaltowej. Z mojej 

strony znajdzie się to w projektowanym budżecie, to Rada uchwala budżet. 

 

Radny Zbigniew Jabłoński zapytał,  czy coś robimy w kierunku wodociągów na terenie parafii 

Załubic, w Załubicach konkretnie.   

 

Burmistrz Krzysztof Chaciński odpowiedział, że przedsiębiorstwo Wodociągów i Kanalizacji 

przygotowuje w tej chwili dokumentację projektową dla miejscowości Borki i lada moment 

uruchomi też projektowanie dla miejscowości Stare i Nowe Załubice. Są to obszary 

przygotowywane również w ramach wniosku o dofinansowanie do naboru w Polskim Ładzie, 

w drugim etapie. Mam nadzieję, że takie środki uda się uzyskać. Alternatywą dla finansowania 

wodociągu jest również nabór w Programie Rozwoju Obszarów Wiejskich, który jest 

szykowany w najbliższym czasie. Na pewno elementem, który jest konieczny do zrealizowania 

w ramach tej inwestycji jest stacja podnosząca ciśnienie i zbiornik gdzieś w okolicach szkoły. 

 

Radny Zbigniew Jabłoński zapytał, kiedy jest przewidziane zakończenie budowy ronda przy 

Coca-Coli  w kierunku Załubic? 

 

Burmistrz Krzysztof Chaciński odpowiedział, że ta budowa się dopiero rozpoczyna, do  

30 listopada br. prace powinny być zakończone a rondo przejezdne. 

 

Radny Zbigniew Jabłoński powiedział, że  przyjmował Pan zgłoszenia odnośnie dzików. Ja 

również chciałem w imieniu mieszkańców Borek i Siwka zgłosić, że tam też jest ogromny 

problem. Widzieliśmy to  między innymi z kolegą Wiceburmistrzem, gdy mieliśmy spotkanie 

na Borkach, wzdłuż sali obrad przemaszerowało co najmniej  30 dzików. Mieszkańcy się z tym  

borykają, to nawet nie było ciemno, to był zmierzch i ze 30 tych dzików przechodzi sobie tak 

przez ulicę, samochody się zatrzymują, dziki wzdłuż budynków sobie idą i rzeczywiście tam 

jest problem bo i mieszkańcy się boją jak i również dzieci, to  miejscowość Borki Siwek a 

konkretnie  przy Zielonym Zakątku.  

 

Burmistrz Krzysztof Dobrzyniecki powiedział, że  po spotkaniu w Borkach oczywiście tak jak 

zadeklarowałem, wysłaliśmy pisma do kół łowieckich w tej kwestii więc zobaczymy jaka 

będzie też z ich strony odpowiedź. 

 

Radny Marek Brodziak podziękował Panu Burmistrzowi za to, że udało się wreszcie, po sześciu 

miesiącach od uzyskania pozwolenia na budowę ogłosić postępowanie na rozbudowę szkoły w 

Nadmie. Mam nadzieję, że ono wyjdzie, chociaż  mamy obawy, o czym wspominałem też na 

tej komisji infrastruktury 13 września. Szkoda, że nie rozszerzyliśmy formuły i możliwości 

ewentualnej poprawy pozwolenia na budowę i dokumentacji budowlanej tej placówki, ale 

myślę, że poczekajmy na wyniki postępowania przetargowego i ewentualnie będziemy się 

później martwili o przyszłość, w jaki sposób będziemy realizowali tą inwestycję. Również na 

tej samej komisji, 13 września rozmawialiśmy na temat takiej drobnej inwestycji, mianowicie 

przebudowy ulicy Jaworówka. Naprawa naprawą, natomiast  mi zależałoby na kompleksowej 

przebudowie tej drogi. Jednym z elementów tej przebudowy jest zaprojektowanie jej na terenie 

miasta Marki. Miał Pan się wtedy dowiedzieć, na jakim etapie jest realizacja tej inwestycji 

jeżeli chodzi o miasto Marki, czy miasto Marki  ma już tę dokumentację, może już coś zrobiło, 

uzgodniło z nami sposób przygotowania tej dokumentacji, czy coś Pan wie na ten temat?  
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Burmistrz Krzysztof Chaciński odpowiedział, że wystąpiłem pisemnie do miasta Marki o 

udzielenie takiej informacji, jak tylko ją otrzymam to oczywiście z Państwem się podzielę.  

 

Radny Marek Brodziak powiedział,  że  ma nadzieję, że dostanie Pan lepsze informacje niż ja. 

Dostałem je od jednego z pracowników urzędu miasta Marki. Podobno z inwestycji w tej 

kwestii nic , zupełnie nic się nie dzieje. Dlatego jeżeli rzeczywiście potwierdzą się te 

informacje, które dzisiaj przekazuję, proponuję żebyśmy sami wykonali tę dokumentację, 

podobnie jak to miało miejsce w przypadku współpracy z MZDW, czyli żebyśmy przejęli ten 

odcinek terenu w zarząd i sami zlecili tę inwestycję. Myślę, że będzie łatwiej, sprawniej i 

przyjemniej. Tylko nam zależy na modernizacji tego odcinka,  mieszkańcy Marek rzadko 

korzystają, być może jadąc autobusem linii L w stronę Wołomina tak, natomiast głównie to 

mieszkańcy Nadmy  i  Kobyłki, Wołomina mają sposobność korzystania z tego ciągu 

komunikacyjnego. 

 

Burmistrz Krzysztof Chaciński odpowiedział, że  jesteśmy skazani na współpracę z Markami, 

ponieważ ta droga znajduje się poza granicami administracyjnymi gminy Radzymin. 

Oczywiście po sporządzeniu dokumentacji projektowej i wydzieleniu pasa drogowego możliwe 

jest przejęcie w zarząd drogi znajdującej się poza granicami gminy Radzymin i ewentualne jej 

wykonanie wówczas własnymi środkami, ale do tego czasu nie ma takiej możliwości. 

Porównywalną sytuacją jest ulica Gilarskiego w Nowych Załubicach, gdzie gmina Dąbrówka 

rozpoczęła projektowanie i po zaprojektowaniu, wydzieleniu pasa drogowego, gmina 

Radzymin przejmie ją w zarząd i będzie mogła wykonać i zapewne podobny los będzie czekał 

ulicę Jaworówka, ale najpierw Marki muszą zaprojektować i tak jak wspomniałem, jak 

otrzymam informacje, podzielę się z  Państwem. tą odpowiedzią.  

 

Radny Marek Brodziak poprosił, żeby ktoś od czasu do czasu z urzędu radzymińskiego  

zadzwonił do kolegi z urzędu w Markach i zapytał, czy w ogóle cokolwiek się dzieje w temacie,  

pochwaliliśmy się tym, że gmina Marki zarezerwowała jakieś środki na realizację tego celu, a 

nic się nie dzieje w temacie 

 

8. Zamknięcie sesji. 

 

Przewodniczący Rady Piotr Rembelski powiedział, że jeśli nie ma kolejnych wniosków bądź 

informacji w tym punkcie obrad, a nie widzę takich, przechodzimy do punktu ostatniego, 

zamknięcie sesji. Szanowni państwo radni. Serdecznie dziękuję za udział w dzisiejszej sesji. 

Zapraszam na kolejną. Miło było Państwa widzieć tych, którzy dzisiaj się pojawili w urzędzie. 

Mam nadzieję, że w większym gronie spotkamy się w najbliższym czasie. A jeśli nie, to z 

chęcią Państwa także słyszę . Zamykam XXXVI sesję Rady Miejskiej w Radzyminie. 

Obrady rozpoczęto 27 września 2021 o godz. 16:00, a zakończono o godz. 18:40 tego samego 

dnia, odbyły się w trybie zdalnym. 

 


